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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 17 Mayıs 2023 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Nef Stadyumu Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, Mayıs ayı olağan Divan Kurulu toplantımıza başlamadan önce, telefonlarımızı 
lütfen sessize alalım. Saygıdeğer katılımcılar, stat giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre, 13.25 
itibariyle oturumumuzda 57 Divan üyemiz vardır. 5 de Kulüp üyemiz bulunuyor. Açılış nisabımız 
mevcuttur.  
Toplantıyı açıyorum, müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray Youtube kanalından 
takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül 
vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin kurucusu, Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün 
kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana 
ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. Vefat listesi lütfen. 
6158 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, Osman Kutluözen, 6570 Tuncel Kazma, 7552 sicil 
numaralı Divan Kurulu üyemiz ve Kulüp eski yöneticilerimizden Adil Araboğlu, 8645 sicil 
numaralı Divan Kurulu üyemiz, Kudret Yavuz Başaran, kendisi uzun yıllar Galatasaraylılar 
Yardımlaşma Vakfı’nda yöneticilik yapmıştı. 4330 sicil numaralı Kulüp üyemiz, Duygu Sağıroğlu, 
ünlü yönetmen. 8647 sicil numaralı üyemiz Hasan Zeki Sidar. 8883 Kulüp üyemiz, Ökkeş Can 
Tekinşen, 9176 sicil numaralı Kulüp üyemiz, Osman Nuri Nur. 16970 sicil numaralı Kulüp üyemiz 
Sayın Aslıhan Korkut ve aramızdan ayrılmış tüm Galatasaraylıların kutsal anıları için sizleri tekrar 
saygı duruşuna davet ediyorum. (Saygı duruşu yapıldı.) 
Buyurun oturabilirsiniz, geçtiğimiz ay son derece acı kayıplarımız oldu. Ruhları şad olsun, 
hepsine Allah’tan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 
Toplantı gündemimize geçmeden önce, bugün çok anlamlı bir gün. 17 Mayıs günü. Türkiye'de 
ilkleri ve enleri yapan, büyük Galatasaray camiasının Avrupa'da kulüpler düzeyindeki en büyük 
başarı olan UEFA kupasını, Kopenhag Parken stadında aldığımız günün yıldönümü. Camiamıza 
tekrar kutlu olsun. 
Bu vesileyle bu büyük başarıda büyük rol oynayan o zamanki dönem yönetimi, sevgili Faruk 
Başkan, Faruk Süren Başkanımız, saygıdeğer Faruk Başkanımızın yönetimindeki Yönetim 
Kuruluna, takımımızın teknik direktörü, sevgili Fatih hocamıza ve o dönem hem UEFA kupasında 
hem sonraki Ağustos’ta kazandığımız Süper Kupada rol oynayan, şu andaki teknik direktörümüz 
Okan hocamıza tekrar bir kuvvetli alkış rica ediyoruz. 
Gündeme geçmeden önce bir hatırlatma daha, Baba Gündüz, saygıyla anıyoruz kendisini, 17 
Mayıs 1980 de kaybetmiştik. Aşiyan mezarlığında malum, defnedilmişti. Efsane 
futbolcularımızdan ve tarihi başarılara imza atan teknik direktörlerimizden, hem Galatasaray, 
hem de futbol tarihinin en önemli figürlerinden, unutulmaz bir yere sahip olan Baba Gündüz 
Kılıç’ı vefatının 43 üncü yılında saygı, sevgi ve özlemle anıyoruz. 
Şimdi gündemimizi okumak üzere, Divan Kurulu Yazman üyemiz, Nilüfer Sanvar’dan rica edelim. 
 



2 
 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Divan Kurulu.  
Gündem.  

1. Nisan ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.  
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 
3. Tüzük değişikliği taslağının görüşülmesi.  
4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
5. Kapanış. 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Okunan gündemi oylarınıza sunuyorum.  
Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz.  
Nisan ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenerek, kontrol 
edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye 
yüklendiği şekliyle, Nisan ayı toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Şimdi gündemimizle devam ediyoruz.  
Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Divan Başkanlığımıza gelen bir evrak yok. Ancak 10 
Haziran, 3-10 Haziran tarihli, Yönetim Kurulu tarafımızdan ilan edilmiş, Olağanüstü Tüzük Tadil 
Genel Kurulunun duyurusunu okuyalım lütfen. 
Ali Tüzmen, yazman üyemiz, Ali Tüzmen. Okuyabilir misiniz?  
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulundan Olağanüstü Genel Kurul Toplantısına çağrı. 
Yönetim Kurulumuzun 9 Mayıs 2023 tarih ve 21 sayılı kararı ile, Galatasaray Spor Kulübü 
Tüzüğünün, Tüzük 8.1 ve 166 numaralı maddeleri uyarınca, Genel Kurulun, Tüzüğün aşağıda 
belirtilen maddelerinin tadili için Olağanüstü olarak toplantıya çağırılmasına, toplantının 
aşağıdaki gündemle 3 Haziran 2023 Cumartesi günü Lütfü Kırdar Kongre Merkezi, Anadolu 
Oditoryum toplantı salonu, Şişli, İstanbul adresinde, saat 10’da yapılmasına, bu toplantı yeterli 
çoğunluğun sağlanamaması halinde, bir sonraki toplantının 10 Haziran 2023 Cumartesi günü 
aynı yer ve saatte yapılmasına karar verilmiştir. Üyelerimize duyurulur, saygılarımızla, 
Galatasaray Spor Kulübü.  
Gündem. Kurulun gündemi.  

1. Açılış,  
2. Genel Kurul başkanlık Divanının oluşması. 
3. Saygı duruşu ve İstiklâl Marşının söylenmesi. 
4. Tüzüğün, 1, 23, 24, 25, 26, 27, 31, 59, 60, 87, 95, 96, 100, 113, 118, 142, 143, 144, 145, 

146, 147 ve G1 maddelerinin değiştirilmesi ile 26a maddesinin Tüzüğe eklenmesine 
ilişkin Tüzük Tadili Tasarısının görüşülmesi. Kabulü için oya sunulması. 

5. Dilekler. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler.  
Gördüğünüz gibi, bir Olağanüstü Tüzük Tadil Genel Kurulu ilan edilmiş durumda. Bu genel 
kurulda gündeme bağlılık esas olacağı için, sadece bu ilan edilmiş maddeler üzerinde orada 
görüşme yapılabilecek ve gerekirse müzakere sonucu bir tadilat yapılacak, ama bizim Kulüp 
Divan Başkanlığı Heyeti olarak özellikle vurgulamak istediğimiz olay, toplantı saat 10’da 
açıldığında, 1/10, kaydı açık üyelerin 1/10’u olan yaklaşık yani 900 ile 1000 kişinin saat 10’da 
salonda hazır bulunması, yani yaka kartı alıp, genel kurul kaydını yaptırması mecburiyeti var. 
Bu konuyu Divan Heyetimizin bundan sonraki oturumunda da yani bu oturumunda da belki 
tekrar tekrar vurgulayacağız. Ben bunu şimdilik hatırlatmış olayım. 
Şimdi gündeme geçmeden önce, sözü Yönetim Kurulu adına (Dursun Başkanım burada mı?) 
Dursun Başkanım eğer arzu ederseniz, lütfen bir konuşma yapın.  
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım ve kıymetli Heyeti, Galatasaray Spor Kulübünün değerli Divan Kurulu 
üyeleri, saygıdeğer hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı 
gönderiyorum. 
Bugün 17 Mayıs, kulübümüzün tarihi açısından önemli bir gün, önemli bir güne denk geldi 
bugünkü Divan Kurulu toplantısı. Bundan 23 yıl önce, Galatasaray Avrupa'da tarih yazarak, UEFA 
kupasını Türkiye'ye getirdi. Başta dönemin başkanı, Sayın Faruk Süren ve Yönetim Kurulu ile, 
Fatih hocamız, teknik ekibi, oyuncularımız, Kopenhag’a kadar gelip, takımımızı destekleyen 
taraftarlarımız olmak üzere, emeği geçen herkese bir kez daha teşekkür ediyorum. Deminki alkış 
biraz zayıf oldu. Dolayısıyla bu 17 Mayısı bize armağan eden takımımıza, yöneticilerine, 
taraftarımıza kuvvetli bir alkış istiyorum. 
Hepimizin gururla, göz yaşları içinde şahit olduğu bu başarı, Türk futbol tarihinin, kulüpler 
bazındaki en büyük başarısıdır. Ben bu başarının yıldönümünde bir kez daha gururla ifade etmek 
isterim ki, gerçekleri tarih yazar. Tarihi de Galatasaray.  
Değerli Galatasaraylılar, göreve geldiğimiz günden bugüne yaklaşık 11 aylık bir süre geçti. 
Buradan mutlulukla ifade etmek istiyorum ki, size seçim döneminde verdiğimiz sözlerin hepsini 
teker teker tutuyoruz. 
Şimdi bu süre içerisinde yaptığımız çalışmalarda, geldiğimiz noktadan sizlere bahsetmek 
istiyorum. Futbol takımımız, geçen sezonu 13’üncü sırada bitirmişti. Bu takımı yeniden 
Galatasarayımıza yakışır bir şekilde şampiyon adayı haline getirmek, öncelikle hedefimizdi. Bunu 
daha önce de belirtmiştik. Bunun için sporcu maaşlarını, Euro bazında, geçmiş döneme göre 
hemen hemen benzer seviyede tutmak şartıyla, yaptığımız yatırımlarla takımımıza çok daha 
değerli, takımımızı çok daha değerli ve rekabetçi bir hale getirdik. 
Şu anda sporcularımıza, özellikle Avrupa kulüplerinden gösterilen ilgi, takımımızın kıymetinin ne 
kadar arttığının en önemli göstergesidir. 
Sezonun bitmesine az kaldı. Dün akşam da maçımızı kazandık ve şu anda lideriz. 
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılında şampiyon olmak, en çok Cumhuriyetin 100’ü, Galatasaray’a 
yakışacaktır. Takımımız şampiyon olmayı sonuna kadar hak etti ve şampiyon olacaktır değerli 
Galatasaraylılar.  
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Başta futbol takımımız olmak üzere, tüm branşlarda rekabetçi olmak adına ciddi yatırımlar 
yaptık ve yapmaya devam ediyoruz. İçinde bulunduğumuz finansal açıdan zor olan bu dönemde, 
bu yatırımları yapmak kolay değil. Özellikle finansal tablolar açısından, çok uzun yıllardır devam 
eden olumsuz bir görüntüyle karşı karşıyayız. 
Fakat size ilk gün dediğimiz gibi, bizi bu zor günlerden kurtaracak, planımız, projelerimiz, 
programlarımız var.  
Değerli Galatasaraylılar, şimdi bu zor günlerden çıkış için, projelerimizin sizlere daha önce de 
defalarca anlattığımız, projelerimizdeki gelişmelerden bahsetmek istiyorum.  
Öncelikle bildiğiniz gibi, Mecidiyeköy’deki binamızı, rezidans olarak dönüştürdük. Yasal sürecini 
tamamladık. Satışına sizden yetki aldık genel kurulda ve satışına da şu anda devam ediyoruz. İlk 
aşamada, %75’ini geçen bir satışı realize ettik, zaten hedefimiz oydu. Biraz daha ekonomik 
koşulların belirlenmesi, bazı öngörülemeyen durumların ortadan kalkması için de, satışları bu 
seviyede tutmaya çalıştık. Özellikle rezidansların dışında, alt katta, giriş katında ve onun bir üst 
katındaki mevcut ticari alanlarımıza talep çok büyük. Onun için özellikle, ekonomik piyasanın 
biraz daha netleşmesini, ona göre bir fiyatlama yapmamız için onları da bekliyoruz. 
Zannedersem, önümüzdeki bir iki hafta sonra da bu işin satışı için de gerekeni yapacağız. 
Mecidiyeköy’den bize, daha önce de bahsettiğim gibi, yaklaşık 1,5 milyar TL lik bir fon geliyor. 
Bu fonu bir kısmını, 1 milyar 85 milyon lira olan kısmını, daha önce de izah ettiğimiz gibi, 
Florya’daki arsanın, bize ait olmayan 40 dönümlük arsanın satın alınması için kullanıyoruz. 
Aynen size söz verdiğimiz gibi, Mecidiyeköy’ün satışından gelen paranın zerresine dokunmadan, 
bir bloke hesapta birikiyor ve bu biriken miktar, tamamen bizi kredite eden bankanın 
kontrolünde olmak şartıyla, öncelikle bu 1 milyar 85 milyon lira tasfiye edildikten sonra, geri 
kalan bakiyesi kulübün kullanımına verilecek. Ama önceliğimiz borçlandığımız kısmı, yani 
borcumuzu ödemektir. 
Kemerburgaz yaklaşık uzun zaman oldu, yani 6, 7 sene evvel, bu gayrimenkul projelerini 
geliştirmek üzere, Florya’nın yeni bir yere taşınması için hareket etmiştik, hatırlayacaksınız. 
Bunun için de stada yaklaşık 6, 7 dakika arabayla, mesafede bir arsa, üst kullanım hakkı olarak 
alınmıştı. Milli Emlak’ten. Seçim döneminde söz verdiğimiz gibi, biz Florya’nın tesislerini, alt yapı 
ve A takımın tesislerini, daha modern, daha günümüze uygun şekle getirmek üzere, 
Kemerburgaz’da inşaata başladık. Epey bir zaman oldu. Ruhsatını aldık. İnşaat şu anda devam 
ediyor. 19 Mayıs günü de, hepinize davetiye gönderdim. Orada hem 19 Mayıs bayramını 
kutlamak, hem de temel atma töreni diyoruz ama, temel atmayı çoktan geçtik. Bina ortaya çıktı.  
En azından orada yaptığımız projeyi, daha etraflıca anlatmak üzere, orada buluşacağız.  
Kemerburgaz niye önemli? Değerli Galatasaraylılar, her defasında söyledim. Bütün 
konuşmalarımda var. Bazen hayrete düşmemek de mümkün değil. Florya’daki futbol takımının 
ve alt yapı tesislerinin hepsine çağrı yaptım. Ne olur, bir gidin, görün. 40 sene evvel yapılmış. 
Bugünkü futbol ekonomisine, bugünkü futbol, dünyadaki futbolun gelişimine bağlı uygun bir 
tesis değil. Galatasaraya yakışmıyor. Onun için ivedilikle, elbirliğiyle, sizlerin de desteği ile biz 
Kemerburgaz tesislerini açmak zorundayız. Birçok sebebi var. Bunları sıralamaya gerek yok. Ama 
eğer ilgilenirseniz, gelin beraber Florya’yı bir gezelim. Oradaki durumu görelim. O zaman bize 
daha çok hak vereceğinizi düşünüyorum. 
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Florya’da, Florya’daki arazi, biliyorsunuz 20 dönümü kulübün tapulu malı, 40 dönümünü de satın 
aldık. O da şu anda kulübün tapulu malı. Ruhsat müracaatı için, bildiğiniz gibi, üzerinde binalar 
var. Bu binaların yıkılması ve cins tahsisi yapmak suretiyle, arsa haline dönüşmesi lazım. Bunun 
için de Kemerburgaz’ın bir an evvel bitmesi lazım. Yerleşkeye taşınacağız, ruhsat hazırlıklarını 
yaptık. Hemen ruhsatı almak için, arsaya dönüşmesi ile beraber ruhsat tanzim ediliyor. Orada 
da inşaata başlamak suretiyle, ekonomik değerini de defalarca ifade ettim. Konuyla ilgili çok 
fazla detaya girmeye gerek yok. Bildiğiniz gibi, bazı kesimler konuyla kıskançlık seviyesinde ilgili. 
Dolayısıyla fazla şey yapmaya gerek yok. 
Değerli Galatasaraylılar, bizim bu stattan, Göktürk arterinde Galatasaray Spor Kulübü’nün, 
benim hayalimdeki proje, bir yerleşke haline getirmek. Bunun başlangıç noktası 
Kemerburgaz’daki yaptığımız tesisler. İkinci etapta da hemen stadımızdan Cendere’ye giden bir 
bayır var, Skyland’in yanından başlayıp, taa uca kadar giden, 60 dönüm bir arsa var. Bu arsa şu 
anda 49 yıllığına Galatasaray Spor Kulübü’nün kullanımına verildi. Amacımız neydi bunu 
yaparken? Amacımız, benim ve Yönetim Kurulundaki arkadaşlarımın amacı şuydu. Galatasaray 
Spor Kulübü’nün önümüzdeki yıllara, çocuklarımıza, torunlarımıza hizmet edebilmesi için, biz 
bugün elimizden geliyorsa eğer bütün yerleşkelerimizi bar araya toplayalım. Burhan Felek’te 
değil, burada yüzelim. Efendim Taçspor’da değil, burada antrenman yapalım. Voleybolda, 
basketbolda, o salon, bu salon. Altyapıya geçen gün Levent kardeşim geldi. Ya işte salon 
eksiğimiz var. 3 tane salon lazım. Antrenman için, alt yapı için, kadın basketbolu için diye anlattı. 
Çok da haklı. 
Bizim eğer Türk sporuna hizmet etmek gibi bir misyonumuz varsa. Bunlar bizim olmazsa 
olmazımızdır. Onun için özellikle bizim bu projelerimizde, bakın bu stadın yanındaki proje çok 
önemli bir proje. Kamp tesislerimiz olacak. Efendim basket salonumuz, antrenman salonlarımız, 
yüzme havuzumuz, otistik kişiler için ayrıca bir yüzme havuzu planlıyoruz. Bunun meşalesini 
yaktık değerli Galatasaraylılar. Prosedür olarak her şey hazır. Şimdi bundan sonraki talebim 
sizden, bugüne kadar bize verilen bu manada desteğin devam etmesi. 
Riva’da daha önce başlattığımız proje, son derece süratli şekilde imalat devam ediyor. Oradan 
da yaklaşık 130 tane villamız, yani bize ait villa kaldı. Fiyatlar her geçen gün yukarı gidiyor. 
Yaklaşık daha önce size bahsettiğim miktarda, Galatasaray Kulübüne destek verecek rakamların 
da biraz daha üzerinde şu anda. Faaliyetlerimiz orada da devam ediyor. 
Bir diğer projeden bahsetmiştim. Büyükçekmece’de çok güzel bir arazimiz var. Orayı da bir 
yerleşke haline getirmek. Çünkü, İstanbul'un, değerli Galatasaraylılar, 16 milyon nüfusu, yani 
İstanbul bir memleket hüviyetinde. Dolayısıyla orada da büyük bir rezidans bölge var. Ve bu 
bölgelerin de çocukları, sporcuları var. Özellikle etrafı çok gelişmiş bir bölge. Orayla ilgili de plan 
çalışmalarını yaptık. Şu manada söylüyorum. Aldığınız arazi ne olursa olsun, eğer üzerine bir 
yerleşke yahut da bir şey yapmak istiyorsanız, imar durumunu hazırlamanız lazım.  
Yani imar durumu için bir plan çalışması yapılıp, bilahare buranın üzerinde imalata geçebilirsiniz. 
O plan çalışmalarımız bitti. Şu anda çevre ve şehircilik bakanlığında bekliyor. İlk defa da bizim 
yönetimimiz konuyla ilgili Büyükçekmece Belediyesini ziyaret etmiş, amacımızı anlattık ve bu 
manada bize destek olmalarını istedik. Hasan Başkana teşekkür ediyorum. Elinden gelen her 
şeyi yapacağını bize vadetti.  
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Değerli Galatasaraylılar, tüm bu projelerle amacımız, kulübümüzün borç sarmalından 
kurtulmasını sağlayıp, sürdürülebilir başarı sağlayan bir yapıyı oluşturmak. Bu süreçte, ilk 
aşamada bankalar birliği anlaşmasından çıkmayı planlıyoruz. Bu anlaşma, sürekli ifade ettiğim 
gibi, kulübümüzün ayağına pranga olarak duruyor. Zira, bankalar birliğinin öncelikle meselesi, 
borcun bir an evvel tasfiyesi. Yani şöyle, bankalar, konsorsiyum bankalarıyla sözleşme 
imzalandığı zaman, denmiş ki, kardeşim bir sene ödemesiz dönem, ikinci sene vergiyi ödeme, 
teferruatını daha sonra arkadaşlarım izah eder. Dolayısıyla kolay dönemler bitti. Şimdi bankalar 
birliği anlaşmasının zorunluğu, bize diyor ki banka, yani yapılan anlaşma çerçevesinde, arkadaş 
1 Haziran’dan itibaren kulübün bütün gelirlerinin %50’sini bu borcun tasfiyesi için bana 
bırakacaksın. Faizi ve ana paranın tasfiyesi. E peki, ben hayatımı nasıl sürdüreceğim? Yani şimdi 
sanki kulübün öyle bir geliri var ki, bütün bu sportif faaliyetleri filan hepsini hallediyor. %50’sini 
de biz diyoruz ki bankalar birliğinin borcunu kapat, faizini al. Biz imza atılan her anlaşmanın 
gereğini yaparız. Ama bunun için işte kulübün kendi sportif faaliyetlerden, esas faaliyetlerinden 
oluşturduğu gelirlerin, hem bu faaliyetleri, sportif faaliyetlerini sürdürmesi, hem de %50’sini, 
geçmişte yapılan borcun tasfiyesi için ödeme yapması. Bu mümkün değil. 
Sakın söylediğimi yanlış anlamayın. Bu mümkün değil derken, evet eğer bu projeleri hayata 
geçirmeseydik, eğer bu projelerden gelecek fonları kullanmak üzere, hesaplar yapmasaydık. Bu 
mümkün değildi ve temerrüt hali ortaya çıkacaktı. 
Ve bu durum Ali Sami Yen ağabeyimizin bize gösterdiği yolla uyuşmuyor. Yılda yaklaşık 400 
milyon liralık bir faiz ödememiz var. Bugün için. Ama bu ödeme ekonomik koşulların 
değişmesiyle beraber nereye gideceğini hesaplayın. Size şöyle basit bir örnek vereyim. Bugünkü 
borçlanma faizimiz, yaklaşık TLref+1,5 çerçevesinde, yani hesaplanan zam, %10’lar 
çerçevesinde. Eğer bu, yani fazla izahat vermeme gerek yok. Bir hayal kurun, şöyle olursa ne 
olur? Böyle olursa ne olur?  
Şimdi değerli Galatasaraylılar, Ali Sami Yen ağabey, bu kulübü kurarken, hedefini ve misyonunu 
da ortaya koymuş. Demiş ki, bu Kulüp Avrupa'da mücadele edecek ve Avrupa'daki takımları 
yenmek üzere mücadele edecek. Bu misyondan kimsenin sapma gösterebileceğini 
düşünmüyorum. Peki, biz Avrupa'da mücadele edeceksek eğer, futbolu, basketbolu, voleybolu, 
judosu, işte aklınıza ne gelirse, Avrupa’yı hedeflediysek, bu mücadeleyi yapmak için, gereken 
fonu oluşturmak da yönetimlerin görevi değil mi? Onun için, daha önceki dönemlerde de, bu 
dönemdeki arkadaşlarım da şu eksikliği hissettik. Dedik ki, evet misyonumuzun doğrultusunda, 
sürdürülebilir bir sportif başarı hedefliyorsak eğer, bizim yapmamız gereken bir fon oluşturup, 
eğer esas faaliyetlerimizdeki gelirler, bu misyonumuzu yerine getirmek için yeterli değilse, bir 
fon oluşturalım. İlave bu hedefe bizi götürecek, gelirler elde edelim.  
Oluşturduğumuz gayrimenkul projeleri, daha önce de size izah ettim. Bir fon kuruyoruz ve 
bayağı yüksek miktarda gelirimiz olacak. Bir fon kuruyoruz, fonun ana parasına dokunmadan, 
onun derivasyonları olan, işte alt yapıya, yeniden gayrimenkul edindirmeye, basketbola, 
voleybola diye, sadece bunların ilave gelirleriyle bir de mevcuttaki gelirleri üst üste koyarak 
sürdürülebilir bir başarıyı yakalamak istiyoruz. Bizim hedefimiz bu. Peki, sadece gayrimenkul 
getirileriyle mi yetiniyor? Hayır. Sadece gayrimenkul projelerimizle değil, diğer gelir getirecek 
projeler konusunda da çalışmalarımız son noktaya gelmiş durumda. 
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Önümüzdeki 3 aylık dönemde, sponsorluk ve diğer gelirlerimizin hızlı bir şekilde arttığını, değerli 
Galatasaraylılar, göreceksiniz. Futbol takımımızın artan başarısı, kombinelerin yenilenmesi 
konusunda da büyük bir talebe yol açtı. Geçen sene yenileme rakamımızın sayısı, 11 binlerdeydi. 
Bu sene 26 bin ile kapattık ve yenileme dönemi bitti. Tüm bu gelirler önümüzdeki döneme 
pozitif bir şekilde yansıyacak. Ben buradan tüm taraftarlarımıza, gösterdikleri bu yakın ilgi için 
büyük bir teşekkür gönderiyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, göreve geldikten kısa bir süre sonra, Galatasaray Adamızı söz verdiğimiz 
gibi, sizlerin hizmetine, çok kısa süre içinde, sizlerin hizmetine açtık. Sosyal tesis olarak açtık. Bu 
arada şunu da tespit ettik. Ada biliyorsunuz 3 parsel olarak hep bahsediliyor. Ortadaki 2.500 
metrekarelik parsel, 1957 yılında kulübümüze kazandırılmış, kazandıranlara çok teşekkür 
ediyorum. Sağ olsunlar, var olsunlar. Almışız adayı, yıl 1957 Galatasarayın o zamanki 
pozisyonunu düşünün. İmarla ilgili hiçbir çalışma yapılmamış. Yani gecekondu misali, veyahut 
da kaçak tabir edeceğimiz şekliyle ki, bir sürü imkânlar varken, yasal mevzuata uydurmak çok 
daha mümkünken, hiçbir şey yapılmamış. Önüne gelen bina yapmış, eklemiş, birisi, müstecir 
gelmiş başka bir şey yapmış. Kaçak üstüne, kaçak. Ada en sonunda başımıza ne felaket geldiğini 
de hepimiz yakinen biliyoruz. 
Onun için size söz verdiğim gibi, önceliğimiz bizim, Adayı bir defa yasal hale getirelim. Bunu 
getirmenin şartlarından bir tanesi, sağında ve solunda bulunan yaklaşık 4 bin metrekare olan 
arazinin Galatasaraya kazandırılmasıydı. Çünkü orada iğreti duruyorduk, bir ecri misil ödüyoruz, 
bir kira ödüyoruz. Zaman zaman da ödemiyoruz. Zaman zaman da ödemiyoruz. Defalarca 
özellikle daha önceki başkanlığım döneminde, başımıza gelenleri anlatmışımdır. Tekrar 
hatırlatmakta fayda var. Kulüp şartlarına, finansal durumuna bağlı olarak, kiraları ödemiyor. O 
dönemde, müstecir Milli Emlak’a müracaat edip, ya bunlar ödemiyorlar, eski borçları da ben 
ödeyeyim, şunları benim üzerime geçir, son anda fark edildi. Son anda fark edildi ve borçlar 
tasfiye edilip, şey yapıldı. Bugün için, bu bir risktir. Bu bir risktir. İhmal olabilir, unutulma olabilir. 
Yani bu riski ortadan kaldırmak üzere, sağındaki ve solundaki voli alanlarının tapusu şu anda 
Galatasaray’dadır. İmar çalışmasını bitirdik. Planları yaptık, planlar askıdan indi. Şu anda mer’i 
olan bir imar durumumuz var orada. Burada yaklaşık şu andaki betonarme yapılmış bir yapı var. 
Yaklaşık 1600 metrekare civarında. O sabit. Şu hakkımız da var. İstenirse, bu 1600 metrelik kısım, 
çok ilkel şartlarda yapılmış, yani iki elinizi kaldırsanız tavana değiyor. İstenirse, iyi bir tadilatla 
yıkılıp, yeniden aynısı yerine yapılabilir. Orada şu anda mutfaklarımız, işte soyunma odaları, 
tuvaletler var. Ayrıca 650 metrekare de içinde yani restoran olarak kullanabileceğimiz, iki veya 
üç tane restoran olarak kullanabileceğimiz yine açılır kapanır sistemler yapmamız mümkün ve 
yüzme havuzumuz ve arkada da bir eski deniz suyu ile beslenen yüzme havuzunun olduğu yerde 
de 850 metrekarelik bir etkinlik alanımız var. Orayı da toplantılar için, konserler için, düğün, 
dernek toplantıları için hazırlıyoruz. Kendi içinde tesisatı olan, gerekli fasiliteleri işte ne maksatla 
kullanmak isterseniz, kapalı alanları olan bir mekân haline getiriyoruz. Şimdi şu anda Ada’da 
faaliyetteyiz. Tabii bu imar çalışmaları biraz uzun sürdü, görüşler toplanıyor. Çünkü 30’a yakın 
kuruma görüş soruyorlar. Sahil Güvenlik dahil, böyle böyle burada bir plan yapılıyor. Bu plana 
itirazınız var mı, yok mu diye soruluyor.  
Bu biraz zaman aldı. Dolayısıyla şu anda artık yasal süreç bittiği için, orada da faaliyete geçtik. 
Faaliyetimiz özellikle bu eski deniz suyu ile olan havuz tarafında, orada bir döşeme yapılmış. 
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Kazıklar üzerine oturan bir döşeme var. Şu anda altında ne kazık kalmış ne de döşemeyi tutan 
ızgaralar, çelik konstrüksiyonlar kalmış. Paslanmış. Hepsi, elinizle büktüğünüz zaman kırılıyor. 
Şimdi döşemeyi kaldırdık. İlginizi çekerse gelin, beraber gezelim. Oradaki durumu görelim. 
Süratle şu anda, oranın güçlendirmesi ve üzerine çıkacak, 400, 500 kişiyi taşıyacak hale 
getirilmesi için çalışmalarımıza başladık. Onu da süratle yapacağız. Şeyin, Adanın faaliyeti, geçen 
seneki gibi, Haziranın ortasında tekrar hizmetinize açılacak. O çalışmalarımızı da yapıyoruz. 
Geçen senenin biraz daha üzerinde size hizmet vermek için orada çalışmalarımız devam ediyor. 
Bu arada Kalamış’taki tesislerimiz yenilendi, bildiğiniz gibi, yeni gelen müstecir vasıtasıyla, 
yapılan sözleşme çerçevesinde, geçen hafta sonunda oradaydık, çok güzel oldu. Oradaki 
üyelerimize de daha güzel bir mekânda hizmet vermeye devam edeceğiz.  
Bu arada adanın yeni yapılan imar planı çerçevesinde, ne hale gelebileceği konusunda, bazı 
gösteriler hazırladık. Yetiştirmeye çalışıyoruz şimdi, 19 Mayıs’ta Kemerburgaz’da bu temel atma 
töreni için buluşacağımız mekânda, bu görselleri de size yetiştirip, yani Ada yasal olarak ne şekle 
gelebilir? Ne yapabiliriz diye bir öneri şeklinde bir proje sunacağız. Hatta yakın zamanda, bir de 
maketini yaptırıp, Ada’nın girişine büyük bir maketini koymak istiyorum. Çünkü yorumlar gelsin, 
evet burada bu olsun, burada bu olsundan ziyade, ilave fikirleri oluşturmak açısından, sizin 
yorumlarınıza açık, bir maket de yaptırıp oraya koyacağım.  
Şimdi 19 Mayısta Kemerburgaz tesislerinin temel atma töreni, gerçekleştireceğiz. Bu töreni 
aslında, Florya Metin Oktay tesisimizin, açılışının yıl dönümü olan 22 Şubat tarihinde yapmayı 
planlıyorduk. Ama deprem dolayısıyla böyle seremoniyal bir toplantı yapmamız hoş karşılanmaz 
diye düşündüğümüzden erteledik. Bugüne geldi. Artık oradaki şey, bir temel atma töreninden 
ziyade, bina büyük ölçüde ortaya çıktı. Ama 19 Mayıs kutlaması çerçevesinde, bir de bir araya 
gelmemize vesile teşkil edecek bir toplantı olacak. 19 Mayısta hepinizi bekliyoruz. 10.30’dan 
itibaren orada buluşmayı diliyorum. 
19 Mayıs önemli bir tarih. Bunu kutlamak, beraber olmak, özellikle Cumhuriyetin 100’üncü 
yılında, bu önemli bayramlarımızı beraber kutlama konusu çok önemli. Dolayısıyla katılımın 
yüksek olmasını temenni ediyorum.  
Üyelerimizin hassasiyet göstermesi gereken konulardan bir tanesi de, 10 Haziranda yapacağımız 
olağanüstü Tüzük Tadil Genel Kurulu. Biraz sonra Can Natan kardeşim, yapmayı planladığımız 
değişiklikler konusunda sizleri bilgilendirecek. Öncelikli amacımız, yeni spor yasası ve 
kulübümüze bağlı bulunan şirketlerle uyum sağlamak amacıyla, yapılması planlanan 
değişiklikleri gerçekleştirmek. Tüm üyelerimizin 10 Haziranda bu genel kurula hassasiyet 
göstererek katılımda bulunmalarını rica ediyorum. 
Artık bu değişiklikleri yasalara uyum açısından yapmamız gerekiyor. Ve burada sizin desteğiniz 
çok ama çok önemli. Tüm bu faaliyetlerle birlikte, kulübümüz depremin yaralarını sarmak için 
çalışmaya devam ediyor değerli Galatasaraylılar, biliyoruz ki, bu uzun soluklu, devam etmesi 
gereken bir çalışma. Bölgedeki ihtiyaçlar, daha uzun süre devam edecek ve bizim her zaman 
onların yanında olmaya devam etmemiz gerekiyor. Galatasaray deprem süresince, örnek bir 
davranış biçimi sergilemiştir. Kendisine yakışan, Türkiye'nin en önemli sivil toplum kuruluşu 
olduğunun ispatlandığı bir davranış biçimi içinde olmuştur. 
Hareket etmesi ile, oradaki organizasyonu ile birçok kurumdan takdir almıştır, birçok teşekkür 
almıştır. 
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Yaptığımız çalışmalarla, Antep Nurdağ’daki konteyner kentimizi tamamladık. Kahraman 
Maraş’taki konteyner kentimiz de 20 Mayıs’ta yerleşime uygun hale gelecek. Birlikte 1905 adını 
verdiğimiz, yardım kampanyamız devam ediyor değerli Galatasaraylılar. Bildiğiniz gibi, bölge 
ekonomisini vuran en büyük husus, bölgeden yapılan göç, devletimiz konut ihtiyacını karşılamak 
üzere hareket ediyor ama hiçbir zaman yeterli olacağını düşünmüyorum. Dolayısıyla bizim gibi 
kurumların da kalıcı konut yapımı için davranması gerekiyor. Galatasaray da böyle bir taahhüt 
altına girmiştir. Dolayısıyla onunla ilgili yardım toplama ve bu konuyla ilgili yardım talep etme 
yetkimiz mevcuttur. Onun için bu konuya da sizin desteklerinizi büyük ölçüde rica ediyorum. Bu 
yardım kampanyasıyla paralel olarak, Akut ile bir eğitim anlaşması yaptık. Başta Kulüp 
personelimiz olmak üzere, gönüllülerimize, Akut tarafından eğitmen eğitimleri verilecek. Bu 
sayede doğal afetler konusunda daha hazır bir insan kaynağına sahip olmayı planlıyoruz. 
Eş zamanlı olarak da bu ve benzeri felaketlere karşı, dijital platformlarda yayınlanmak üzere 
eğitim serileri hazırlıyoruz. Konuşmamın başında ifade ettiğim gibi, evet, zor dönemlerden 
geçiyoruz. Ama güzel günlere doğru gitmeye de devam ediyoruz. İlk adımlarını attığımız bu 
başarıların devamlı hale gelmesi için, camiamızda hissedilen sevgi ve barış ikliminin de devam 
etmesi lazım. Bunun için de sizin desteğinize, yapıcı eleştirilerinize her zaman ihtiyacımız var. 
Birlikte çalışarak, Galatasaray’ımızı, çocuklarımıza, torunlarımıza, gurur duyduğumuz bir şekilde 
bırakacağımıza yürekten inanıyorum. Hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum, değerli 
Galatasaraylılar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e detaylı sunumu için teşekkürler. Bir slaytımız vardı. 
Malum Mayıslar bizimdir ve bunun tek koşulu da camiamızın bütün bileşenleriyle 
konsantrasyonudur. Özellikle şunu da rahatlıkla ifade ediyorum. Ortada bir kupa varsa, 
Galatasaray bunun talibi değil, sahibidir. 
Şimdi gündemimizin, Tüzük maddesi ile devam ediyoruz. Yönetimden bir, hukuktan sorumlu 
Yönetim Kurulu üyemiz, Sayın Can Natan sunum yapacak. Başka bir katkınız olacak mı acaba, 
saygıdeğer Yönetim Kurulumuzdan? Tamam. Can Natan’ı kürsüye davet ediyoruz. 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Can Natan 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Divan Heyeti, saygıdeğer Divan Kurulu üyeleri, değerli 
Galatasaraylılar, 10 Haziran tarihinde yapılacak Tüzük Genel Kurulunda görüşülecek tadil tasarısı 
ile ilgili, kısa bir bilgilendirmede bulunmak istiyorum. 
Bilindiği üzere, 7405 sayılı kanunun getirmiş olduğu, birtakım zorunlu uygulamalar mevcut. 
Bunlardan en önemlisi, Kulüp faaliyet yılının 1 Haziran tarihinde başlayıp, 31 Mayıs tarihinde 
sona erecek şekilde değiştirilmesi hususudur. 7405 sayılı kanunun 13’üncü maddesi ve ilgili 
yönetmeliğin 10’uncu maddesi uyarınca, söz konusu hesap dönemi değişikliği için bir Tüzük 
Tadiline dahi ihtiyaç bulunmamaktadır. Ancak Tüzük Tadili yapmaz isek, bu faaliyet yılı değişikliği 
Kulüp işleyişinde birtakım sorunlara yol açacak. Bu sorunların önüne geçebilmek için, kurumsal 
takvimimizi de bu faaliyet yılı değişikliğine mümkün mertebe uygun hale getirmemiz 
gerekmektedir. Nitekim, 10 Haziran’da görüşülecek bu Tüzük Tadil Tasarısının en önemli gayesi 
de budur. 
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Geçmiş tasarıdan farklı olarak, üyelik sürecine ilişkin tarihler yürürlükteki Tüzüğümüzle aynıdır. 
Olağan genel kurul tarihimiz, Ekim ayının ilk yarısı olarak güncellenmiştir. Faaliyet yılının 31 
Mayıs tarihinde sonlanacak olması. Bağımsız denetleme raporlarının hazırlanma süresi ve 
bunların konsolidasyonu için gereken süre dikkate alındığında, Ekim ayının ilk yarısı olağan genel 
kurulun yapılabileceği en yakın tarih olarak ortaya çıkmaktadır. Seçim tarihi, Mayıs ayının ikinci 
yarısı olarak muhafaza edilmiştir. Bunun sebebi, yeni seçilecek yönetimlere, kulübümüzün 
sportif açıdan lokomotifi konumunda bulunan, futbol takımını, sezon öncesi, kendi hedefleri ve 
vizyonları doğrultusunda oluşturmalarına imkân tanımaktır. İlaveten 2022 yılında görüşe açılan 
tasarı metninde de yer aldığı üzere, ayrı bir bütçe genel kurul toplantısı düzenlenmesi 
öngörülmüştür. Bu değişiklik önerisi ile yıllık olağan genel kurul toplantılarında, gündemin son 
sıralarında, geç saatlerde ve genelde düşük katılımla görüşülen bütçe gibi önemli bir konunun, 
mali yılın başlangıcından evvel, geniş katılımlı ve bütçe konusuna özgülenmiş bir toplantıda 
görüşülmesi amaçlanmıştır. 
Kurumsal takvim düzenlemesinin yanı sıra, bu Tüzük Tadil Tasarısı ile gündeme gelen ikinci ana 
başlık, Yönetim Kurulunun mali ve yönetsel bakımdan ayrı ibra oylamasının, tek bir ibra oylaması 
olarak düzenlenmesi hususudur. Yargı kararları uyarınca spor kulüplerinin her türlü işlem ve 
faaliyetlerinde önemli olan paranın hesabının verilmesidir. Mali yönden kusurlu bulunmayan 
Yönetim Kuruluna, idari yönden kusur izafe edilmesi, hukuken mümkün gözükmemektedir. 
Nitekim, önceki dönemlerde şahit olduğumuz, Yönetim Kurullarının mali açıdan ibra edilip, 
yönetsel açıdan ibra edilmeme kararları, yargı tarafından iptal edilmiştir. Yönetsel açıdan ibra 
konusunun, kulübümüz açısından çözümden ziyade, sorunlara yol açtığı açıktır. Bu değişiklik 
önerisi ile, Tüzüğümüzün yargı uygulamalarıyla uyumlu hale getirilmesi ve kulübümüzde bugüne 
kadar yaşanmış bulunan ve ileride de yaşanması muhtemel kırgınlıkların önüne geçilmesi 
amaçlanmıştır.  
Son olarak, Yönetim Kurulu ve Tüzüğümüzde yer alan diğer kurulların, görev sürelerinin 2 yıla 
indirilmesi önerilmektedir. Bu değişikliğin amacı, kimi zaman yönetsel açıdan ibra edilmeme 
kararlarının da gerekçelerinden birini oluşturan, görev süresinin uzunluğu konusunda, genel 
kurul iradesinin Tüzüğe yansıtılması ve dinamizmini kaybeden yönetimlere, yönetim kurullarını 
iki yılda bir yenileme imkânı tanımaktır. 
Genel hatlarıyla kısaca değindiğim tasarının nihai metni, Cuma gününden itibaren web 
sitemizde, incelemenize hazır bulundurulacaktır. Şunu belirtmek isterim ki, bu tasarı 
Tüzüğümüzün bütün sorunlarını çözmeyi amaçlayan, kapsamlı bir tasarı değildir. Bu tasarının 
amacı, 7405 sayılı kanunun getirdiği zorunlu uygulamalar karşısında, kulüp işleyişini 
sakatlayabilecek hususları bertaraf etmektir. 
Tasarının 10 Haziran’da görüşülebilmesi için, Sayın Divan Başkanımızın da belirttiği gibi, toplantı 
yeter sayısı, genel kurula katılma hakkı bulunan üyelerin 10’da 1’i olup, genel kurula katılımın 
önem arz ettiğini bir kez daha ifade etmek isterim. Saygılarımı sunarım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hukuktan sorumlu Yönetim Kurulu üyemiz, Sayın Can Natan’a teşekkürler. Şimdi madde 
üzerindeki, 3’üncü madde üzerindeki müzakereye geçiyoruz. Bu maddede konuşma talebi olan 
Sayın Ayhan Özmızrak. Buyurun. Sırada İbrahim Göknar, ikinci sırada, üçüncü sırada Sayın 
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Hayrettin Kozak, dördüncü sırada Sayın Mehmet Bilen. Konuşmacılardan hassaten ricam, 
gündeme bağlı kalalım. Lütfen sadece Tüzük konusunda görüşelim. Diğer konularda veya genel 
görüşme kısmında ayrı bir gündem maddemiz var. Şu anda 3’üncü madde, Tüzük değişikliği 
tasarısının görüşülmesini müzakere ediyoruz. Genel konularda 4’üncü maddede görüşeceğiz. 
Yani iki kere söz alabilirsiniz. Buyurun Sayın Ayhan Özmızrak. 
 
Ayhan Özmızrak 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Önce şunu söyleyeyim. Rahat olalım. Bu 
10’unda eğer yaparsanız, onun da nedenini söyleyeceğim. Genel kurula geleceğim. Bütün 
maddeleri benimsediğim anlamına gelmez. Kafamda birçok soru işaretleri var. Şimdi soracağım. 
Umarım ve dilerim tatmin edici cevaplar alırım. Ama ne olursa olsun, o genel kurula geleceğim. 
Fakat maalesef Sayın Başkan, fikrinizle, zikriniz bir mi onu bilemem. Düşünce okuması yapacak, 
ne haddim, ne yetkim, ne bilgim, ne ilgim var. Ama zikriniz ile fiiliniz. Yani söyleminiz ile 
eyleminiz pek birbirini tutmuyor. Neyi söylemek istiyorum? Şunu söylemek istiyorum. Beraber 
olalım, birlik olalım, saygı duyalım, sevelim, ortak akılla hareket edelim, güç birliği yapalım, biraz 
önce söylediğiniz yapıcı eleştirileri bekliyoruz. Onlara saygımız var, hep beraber çıkacağız. Peki. 
Birçok örnek var ama, sadece, sadece Tüzük Tadili geçen sefer yapılamayan ve şimdi planlananla 
ilgili olarak, dikkatinizi çekmek isterim. 
Tüzük Tadili aslında divanın asil görevlerinden biridir. Geçen sefer, buraya geldik, Tüzük Tadili 
üzerinde konuşmaya, ortada metin yoktu. Daha doğrusu vardı, ama bazı şeyleri değişecek dendi. 
Zaten o Tüzük Tadilinin yapımında, Divanın bilgisi de yoktu. Bu sefer çok iyi başladık, çok 
sevindim. Divanla temas kurdunuz, biliyorum, Divan Başkanlığıyla. Eski metin üzerinden 
gidildiğini, bazı çıkartmalar yapıldığını, daha sadeleştirildiğini söylediniz. Tamam. Üstüne bir de 
webinar toplantısı ile tüm üyelerle tartıştınız. O görüşler de alındı. O toplantının sonunda da 
Sayın Aykutalp Başkan, bunu dedi 17 Mayıstaki Tüzük Divan toplantısında da bu Tüzük konusunu 
ele alırız dedi, orada da bir şeyler söylenecek, doğru, yanlış, kabul edersiniz, etmezsiniz ve 
Tüzüğümüz oluşacak derken, 3 gün, 4 gün önce, zaten gazeteye ilanı verdik. Tüzük bu olacaktır, 
siz de gelin Divan’da boşu boşuna konuşun dediniz. Şimdi sakın 15 gün önce demeyin. Hani, ilk 
toplantı, 3 Haziran, onun için 15 gün önce ilan verecektik demeyin, çünkü o hesaplama bir 
hesaba göre 18 Mayıs, bir hesaba göre 19 Mayıs, yani bu ilanı yarın veya öbürsü gün 
verebilirdiniz. Yarınsa işte bugün 4’e kadar verme, onu da Aykutalp Başkana rica ederdiniz, 
toplantı bir gün erkene alınırdı. Yani siz niyeti söyleyin, çözüm var. Ama bu şekilde Divan’a esas, 
asli görevlerinden biri Tüzük olan Divan’a, en azından saygısızlık gibi geliyor bana. Çok üzüldüm, 
kırıldım, yani bu bir Divan üyesi olarak değil, bu Divan, bu kulübün kurumsal bir yapısı, bir 
kurumu, yarın biz olmayacağız, herkes fani ama Divan’a biraz daha hiç olmazsa, şeklen, içerik 
değilse bile, şeklen şu ilanı yarın verseydiniz, bir şey olurdu. Buradan şunu da anlıyorum. Zaten 
webinarda söylenenler, o toplantıdaki eleştiriler de bir kulaktan girip, öbür kulaktan çıkmamış, 
bu kulaktan da girmemiş. Sayın Tayfun Uruk, çok önemli bir konuya, kenarından geçti. Ama hiç 
ve bunları yazılı olarak da ilettiğini söyledi, hiç. Hiçbir değişiklik yok. Aynı şekilde Uğurcan 
Akbudak çok önemli şeylerden bahsetti, Tüzükle ilgili. Hiçbir şey yok. Demek ki zaten siz niyet 
belli, kendi yaptığınız üzerinde gideceksiniz. Onunla ilgili söyleyeceklerim de var ama bu Tüzük 
Tadili ile ilgili büyük bir fırsatı kaçırıyoruz. Eğer bu toplanacaksa, redaksiyon dahil olmak üzere, 
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zülfiyara dokunmayacak maddeler olmak üzere, birçok şeyi düzeltebilirdik. Geniş kapsamlı 
olarak da onay alabilirdi. Bunları yapmadık. Bu fırsatı kaçırıyoruz. Yazık oluyor. 
Şimdi bir iddia var. O da şu, zaten mali yılı revize etmek için olağanüstü genel kurula, Tüzük genel 
kuruluna gerek yok. Normlar hiyerarşisi içinde, işte anayasa, yasa, Tüzük, yasa böyle ise, Tüzük 
aksi olamaz ve bunu yönetim tek başına düzeltir, hiç genel kurula gerek yok. Hukukçu değilim. 
Ama bunu iddia edenlerin içinde, değerli hukukçular var. Hatta yanlış biliyorsam, affetsin. Bu 
mevcut Tüzüğün yapılmasında, yazılmasında, katkısı olanlar da var. Peki, bu böyle de. O zaman 
bizim Tüzüğümüzün 87/34, Yönetim Kurulunun görev ve yetkilerinden bir tanesi, ne diyor? 
Çıkabilecek yeni mevzuat çerçevesinde Kulüp Tüzüğü üzerinde gerekli uyumu sağlamak 
amacıyla çalışmalar yapmak yasanın öngördüğü hallerde, gerekli değişiklikle ilgili taslak 
çalışmayı yaparak, ilk yapılacak genel kurulun onayına sunmak, eğer otomatik zaten yapılırsa, 
bunu niye yazdınız? Bu Tüzükle bu söylediğiniz çelişki olmuyor mu? Oluyor. Bu mali yılbaşını 
birleştirmek olayını çok yani, beni aynı zamanda üzen hatıralara da götürüyor. Bu işte emeği 
olan Sayın Hüsamettin Kavi’yi, sevgiyle, rahmetle, özlemle anıyorum. İlk defa 2017 yılında bu işi 
Galatasaray Kulübü olarak biz ön ayak olduk ve bu yönetmelik değişikliği ile bu fırsatı elimize 
geçirdik ama maalesef kullanmadık, kullanamadık. Şimdi mecbur kaldık. Eski, yani Ekim’de 
yapılamayan Olağanüstü Genel Kurul’da tartışılacak Tüzük metninden iki tane değişiklik var. 
Dediğiniz gibi, yani birkaç önemli olan, bir tanesi üye alımı zaten niye değiştirilmişti? Pek izah 
edilemedi, o alım tarihleri niye kaydırıldı, Kasım’a? Yani bir senede iki kere üye almak mıydı? 
İzah edilemedi. Onun için geri gelmiş, zaten sene de geçtiği, o iş de yapılamadığı için geri alınmış 
ve böylelikle eski tarihe dönülmüş. Doğru. Ama bir başka bir şey var. Sevelim, sevilelim, sarılalım, 
birleşelim, gidelim, geçici madde 2’yi niye kaldırdınız? Geçici madde 2 şuydu. Geçici madde 2. 
Daha önce idari ibrasızlık nedeniyle birtakım yaptırımlara uğramış üyelerin, Yönetim Kurulu 
üyelerinin ve yönetimlerin, bu yaptırımların yok hükmünde sayılması ve af demeyelim, yani 
böyle bir eylem artık olmayacağına göre, çift ibra, idari ibrasızlık olmayacağına göre, onunla ilgili 
yaptırımların da olmamasıydı. Orada itiraz edilen şey, diyeceksiniz ki itiraz ettin. Ayhan sen de 
ettin. Evet ettim. Niye ettim? Orada Denetim Kurulunun da eski ibrasızlıklarının kaldırılması 
vardı. Denetim Kurulu ile ilgili artık ibrasızlık affı gibi bir şey yok. Tek ibrasızlık var ve o devam 
ediyor. Geçici 2’nci maddeden sadece Denetim Kurulunu çıkararak devam edebilirdik. Şimdi 
gelelim bütçeye, bütçe genel kurulu, çok doğru, yani bütçe bir organın, bir yapının anayasasıdır. 
Değerli Galatasaraylılar, bütçe sadece gelecek sene 10 lira kazanacağız, 5 lira harcayacağız, 5 lira 
kâr edeceğiz. 2 lirayla da borcu ödeyeceğiz değildir. Rakam değildir. Bütçe, yönetimin, 
vizyonunu, hedeflerini, stratejisini gösterir. Siz bana bir, herhangi bir kurumun 10 yıllık bütçesini 
getirin ve 10 yıllık bilançolarını getirin, ben size o şirket yönetiminin neyi hedeflediğini, ne 
yapmak istediğini, pazarda büyümek mi istiyor, nakitte mi kalmak istiyor? Söyleyebilirim. Bütçe 
onun için çok önemli. Ayrı bir günde yapılması da çok, çok çok önemli. Çok doğru bir karar da, 
burada önemli bir soru var. Biz bütçede neyi konuşacağız? Bütçede ben uzun zamandır 
söylüyorum, birçok kişi dile getiriyor. İşte sportifin, mağazacılığın bütçesini filan da konuşacak 
mıyız? Yok. Konuşamayacağız. Niye? E işte yasak. Bir belge gösterin, bir belge istiyorum, mektup, 
yazı, falan. Yok. Bunu lütfen rica ederek söylüyorum. Bunu benim şahsi kaprisim veya merakım 
değil, başka bir şey söylüyorum. Siz tüm bağlı şirketlerin gelir, gider projeksiyonlarını, bize 
bütçede sunmak ve vermek zorundasınız. Tüzüğümüz, madde 143, bütçenin hazırlanışı ve 
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sunuluşu. 143/5, bağlı şirketlerin gelir gider projeksiyonları Yönetim Kurulu tarafından 
hazırlanıp bastırılarak, yıllık olağan genel kurul çağrısının birinci toplantısından iki hafta önce 
isteyen üyeye verilmek üzere, Kulüp merkezinde ve Kulübün resmî web sayfasında hazır 
bulundurulur. O zaman kaldıralım bu maddeyi. Kaldırın bu maddeyi, hem Tüzük olup, hem Tüzük 
emredecek ve enteresan bir şey, bu konuda hiçbir denetleme kurulu, denetleme kurulu sadece 
bağımsız denetçinin yaptığı bilanço ve kâr zarar tablolarını copy paste yapıp, denetleme 
raporuna koyup, birkaç görüş yazmak değildir. Kulübün Yönetiminin Tüzüğe uygun yönetip 
yönetmediğini de denetlemekle zorunludur. Hiçbir şey söylemiyor. Peki, o genel kurulları 
yöneten Divan Başkanlığı bir şey söylüyor mu, o da bir şey söylemiyor. Bakın çok net 
söylüyorum. Bundan sonra, ilk bütçe aylığı kabul edilir edilmez, bilmiyorum. Ama böyle bir 
durumda, ben usul hakkında söz alır ve bunu kayda geçirtir, yok sonra mahkemeye gitmem, öyle 
mahkemeye gitmem ama bunun da epey üstüne giderim. Bakın bu konuda denetleme kurulunu 
da biz ama sadece kulübü denetliyoruz mu? Denetim Kurulunun görev ve yetkileri: Kulübe ve 
kulübün sandık, vakıf ve şirketlerine ilişkin her türlü belgeyi, istendiğinde ve herhangi bir ön 
koşula bağlı olmaksızın incelemek, denetleme kurulunun görev ve yetkileri ve aynı zamanda 
sorumluluğudur da. Bunlardan bunu da beklemek hakkım. 
Yine bu bütçede en önemli işlerimizden, artık biri haline geldi. Başkanımız da söyledi. Fonumuzu 
oluşturacak, işte Kemerburgaz ve Florya var. Artık Riva ile Mecidiyeköy’ü biraz dışarıda 
bırakıyorum. Çünkü onlar, artık Riva verildi, yapılıyor. Mecidiyeköy de bitti sayılır. Fakat bunları 
yapan şirketler de enteresan, yani şirketler derken. Bizim Florya Emlak A.Ş., Mecidiyeköy’de 
yapılan iktisadi işletme, bunlar Kulübe de bağlı, eskiden dernek diyorduk ya, artık Kulüp 
diyeceğiz. Kulübe de bağlı şirketler. Peki, Florya ve Kemerburgaz’la ilgili hatta Ada ile de ilgili, 
yani tüm gayrimenkul, taşınmazlarla ilgili bize detaylı, tüm olayların, ne ile nasıl yapılacağını, 
vergisi, kaynağı, hangi kaynaktan, hangi faizle, nasıl olacağı gösteriliyor mu? Benim istememe 
rağmen, son genel kurulda, evet Sayın Erden Timur bir sunum yaptı ama tam beklenti değil. Bu 
benim beklentim de değil. Bu Tüzüğün amir hükmü. Bakın ne diyor? Taşınmazlar için bütçe yılı 
içinde gerçekleşecek ya da gelecek yıllara sarkacak, yatırım ve harcamaları yapabilmek için 
getirilen öneride, taşınmazın bir plan ve projesinin eklenmesi, inşa, maliyet ve yapılabilirlik 
hesaplarının çıkarılmış olması, ya da satın alınacak taşınmazın her türlü niteliklerinin belirtilmesi. 
145/2, plan ve projesinde ne kadar sürede bitebileceğinin belirtilmesi, 3. Harcanan paranın 
kaynağının belirtilmesi, kaynak olarak borçlanma varsa, borçlanmanın maliyeti ve ne kadar 
sürede ödeneceğinin bütçe gerekçesinde, açıkça belirtilmesi gereklidir. Gereklidir. De bu 
yapılmazsa vermiyoruz, bu bilgiyi de vermiyoruz dedi. O zaman ne olur? Bu maddenin 
devamında yazıyor. Bu belgeler sunulmadan genel kurulda taşınmazlar için görüşme yapılamaz 
ve karar verilemez. İşte yok. Ben öyle bir şey almadım. Yok. Yani bunu, tamam peki, öyle 
diyorsanız, bu detayda bir önceki detayda bu borcu ne ile ödeyeceğiz, nasıl ödeyeceğiz? 
Aldığınızın faizi, hangi, neyi teminat gösterdiniz? İnşaat maliyeti, peki, o zaman devam edelim. 
Bu aldığınız Florya arazisi üzerindeki, iki tane Yargıtay, bir tane Danıştay davalarının ne olduğu 
ne olacağı, bunların negatif çıkması halinde, hangi risklerle karşı karşıya olacağımız gibi... yok. 
Hayır. Yani ... 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Lütfen Sayın Özmızrak devam edin. 
 
Ayhan Özmızrak 
Yok. Hayır, yani, bunlar benim söylediğim, bu Yargıtay ve Danıştay davaları ile ilgili bir bilgi verildi 
mi? Verilmedi. Peki. Yine devam ediyorum. Bu olağanüstü genel bütçe, olağan bütçe, yıllık 
toplantısının sonuna, ihraç kararlarının, disiplin dosyalarının gelmesi var. Bu tabii biraz da hem 
normal yıllık olağan mali genel kurulun yükünü hafifletmek, biraz da bu tarafa, bütçeye de 
birileri gelsin diye eklenmiş bir şey. Peki, şimdi diyelim ki, Temmuz, Ağustos’ta birisini çıkartma 
kararı, disiplinden verildi, üyelikten. Yönetim de onayladı. Ne zaman görüşeceğiz biz bunu? 
Kabul edilirse. Nisan’da, adam geldi hayır, Ekim’de genel kurul var ya, Ekim’de yapacaksınız 
benimkisini dedi. Siz de dediniz ki, kardeşim Tüzük var. Tüzük Nisan diyor. O da dedi ki, ben de 
Tüzük diyorum. Madde 104. Disiplin yaptırımlarına ilişkin genel esaslar. Yönetim Kurulu 
üyelikten çıkarma kararlarını, genel kurulun ilk olağan genel kurul toplantısına getirmekle 
yükümlüdür. Yani, Ekim ayında getirmekle yükümlüsünüz. Söylemek istediğim buydu. Bu çok 
mu mühim? Değil. Ama şu ilanı filan yarına bıraksaydınız. Bu 104’üncü maddeye mesela 
bütçenin de görüşüldüğü ilk genel kurula getirmekle yükümlülük şeklinde düzeltirdiniz, biter 
giderdi. Şimdi onu da yapamıyoruz. Yani. Bu konuda Tayfun Uruk kenarından dolaştı ama 
olmadı. Olağan mali genel kurulu enteresan. Daha önce bizim konsolidasyon yoktu yani, 
kulübün ayrı, sportifin ayrı mali yıllarıydı. Şimdi birleştirdik, işi basitleştirdik. Giderek muhasebe 
elektronikleşiyor, işte e-faturalar falan, filan, yani iş kolaylaşıyor, iş hızlanıyor. Daha önce bu ilkel 
yöntemlerle biz mali genel kurulu yıl bitmesinden 2,5 ay sonra, Mart’ta yapıyorduk. Ocak, Şubat, 
Mart’ta yapıyorduk. Şimdi 4,5 ay sonra yapıyoruz. Mayıs sonunda bitiyor. Biz Ekim’de yapıyoruz. 
Bir mali genel kurulun, mali yıl bitmesinden 4,5 ay sonra olması yani oldukça geç. Hal, anlıyorum. 
Ya yazın Temmuz’da yapsak, kim olacak? Hiç olmazsa Eylül başına alalım. Bu kadar 4,5 ay 
sonraya bırakmak, başka şeyleri var onun. Onu da anlatacağım. 2 seneye indirmek, peki bu sizin, 
yani 3 seneye çıkaralım diyen de yönetimlerdi. Genel kuruldan öyle bir talep olmadı. Divandan 
olmadı zamanında, ya bu iki senede bir şey olmuyor. Plan yapıyor, tam hayata geçireceğiz, hop 
dönem geliyor, seçim için başka bir strateji güdüyoruz. Galatasaraya faydalı olamıyoruz, 3 sene 
olsun dendi. 3 sene yaptık. Şimdi yeniden 2 sene. Peki, de, şimdi 2 senede bir yapıp, Mayıs 
ayında seçim, Nisan ayında bütçe, Ekim ayında genel kurul olunca, biraz bir tuhaf bir matematik 
çıkıyor ortaya, onu izah etmeye çalışacağım. Tarihlerde yanlış bakmamak için, önümdeki notlara 
biraz fazla bakacağım, kusura bakmayın. Şimdi 2024 Nisan ayında, mevcut yönetim bütçeyi 
yapacak. Bunların aynen geçtiğini kabul ediyoruz. Nisan. Mayıs ayında 2024’ün Mayıs ayında 
yeni yönetim seçiliyor. Yani yönetim seçilmesi, Dursun Başkanın seçileceği anlamına gelmez. 
Seçim yapılıyor, yeni bir yönetim geliyor. Yeni yönetimdir. Şimdi yeni yönetim ya eski bütçeyi 
devam edecek, ya yeni bütçe yapacak. Yeni bütçe için de, hele bir başka yönetim gelirse, 
tamamen. Kulübe hâkim olup, geliri, gideri filan anlamak, en az o da Eylül’ü filan bulacak. Peki, 
ne yapacaklar? Yeni bütçe yaptı veya yapmadı, geçici, 6 aylık, 8 aylık, 2025 Nisan’ında kendi 
bütçesini yapacak. Bu bütçe ne zaman için geçerli? 1 Haziran 2025, 31 Mayıs 2026 için Nisan 
ayının, 2025 Nisan’da bütçeyi yaptı. 31 Mayıs 2026’da biten mali yılın genel kurulu ne zaman? 
Ekim 2026’da, seçim ne zaman? Mayıs 2026’da. Yani bu iki sene ve bu takvimle, zeytin hasadı 
gibi, bir sene dolu, bir sene boş, yani bir sene sahnedekileri ibra edeceğiz veya etmeyeceğiz, 
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ertesi sene onlar yanımıza oturacak, yanımızdakileri ibra edeceğiz veya etmeyeceğiz gibi biraz 
bir tuhaf bir matematik çıkıyor.  
İbrayı teke indirmek, doğru, yani doğru derken, evet herkes ibra olmayan kalkıyor gidiyor 
mahkemeye, mahkemelerde Galatasaray Kulübünü mahkemeye vererek, ki enteresandır. İbra 
olmadığı için, mahkemeye gidenlerin de çoğu da daha önce başka yönetimleri ibra etmemişler 
oluyor. O da işin bir başka garabetidir. Yani kazan doğurdu, öldü. Peki, bu konuda bilmelerine 
rağmen Tüzüğü, aday oluyor, üye oluyorlar, başkan oluyorlar, yönetici oluyorlar. İbra olmayınca 
saymeyoz, eh, sayceniz. Neyse. Peki, ikiye aldık. İkiyi aldık, teke getirdik. Yalnız bakın böylelikle 
genel kurula sarı kart gösterme hakkını elinden alıyorsunuz. Tek kart kalıyor, kırmızı kart. Bu 
biraz ağır bir yaptırım. Ama başka da seçenek bırakmıyorsunuz. Yani şu veya bu şekilde bir ikaz 
etmem ihtiyacı hissettiğim yönetimi, mali olarak ibrasızlık dışında bir seçenek kalmıyor. Bence 
bunu biraz daha tartışsaydık, konuşsaydık, başka, yaptırımı daha hafif, bir ikaz mekanizması 
oturtabilseydik, çok daha iyi olurdu, görüşündeyim. 
Yönetsel ikaz olarak. Şimdi başında dedim ki, yapacak mısınız toplantıyı bilmiyorum dedim. 
Yanılıyorsam, düzeltin. Bildiğim kadarıyla, bu kulüpler yasasını uygulamaya geçişi, bir 6 ay 
ertelendi diye duydum. Eğer yani ertelendiyse, o zaman belki şunu düşünebilirsiniz. Eğer 
hedefimiz çağdaş, ilerici ve kucaklayıcı bir yeni Tüzükse, belki bu toplantıyı, sene sonuna doğru 
yapıp, biraz daha Tüzük üzerinde çalışıp, daha kapsamlı, daha ayağı yere basan bir Tüzük 
yapabiliriz diye düşünüyorum. Hepinize çok teşekkür ederim. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak’a teşekkürler. Sayın İbrahim Göknar buyurun. Sonra Sayın Hayri Kozak’a 
söz vereceğim. 
 
İbrahim Göknar 
Sayın Divan Başkanım, Sayın Kulüp Başkanım, değerli heyetler, çok saygıdeğer hazirun, herkesi 
saygıyla selamlıyorum. Efendim önce müsaadenizle, güzel haberi vereyim. Yarın akşam, 
Kadıköy’deki dostlarımız kazanamaz ise bizim çocuklar 20 Mayıs Cumartesi gecesi Sivas 
maçından sonra yine şampiyon oluyorlar. Bu bağlamda tüm taraftarlarımızı, Yönetim 
Kurulumuzu, bu anlamlı şampiyonlukta emeği geçen herkesi şimdiden canı gönülden 
kutluyorum.  
Ben 3 kısa konu hakkında tabii ki en ağırlıklı olarak bugünkü toplantının gündemi hakkında 
konuşacağım. Ancak konuşmama başlamadan önce, değerli, çok sevgili Turcan Bolayır hocam, 
hocamız beni telefonla aradılar. Kendilerinin sizlere derin sevgi ve hürmetlerini bildirmemi 
ilettiler. Bir konu hakkında bir bilgi aktarmamı rica ettiler. Ki ben de şahsen katılıyorum bu 
konuya. Çok değerli, biraz yaşları ileri üyelerimiz, bu adresimize gelmekte sıkıntı çekiyorlar. Daha 
önceden malum, Divan toplantılarında Kadıköy ve Taksim’den birer minibüs servisi imkânı 
sunulurdu. Eğer uygun görülürse, bu sistemi yeniden hayata geçirmeye çalışmamızı istirham 
ettiler. Bu mesajı aktarmış olarak konuşmama başlamak isterim. 
Efendim, evet. Aslında bugünün gündem konusu, 87/14, 96/8 ve 99/5 olarak, yani Tüzük 
maddelerimizin, bu maddelerine uygun olarak, yapılması gereken ilk gündem maddesi, bizim 
2023 yılı ilk çeyreğinde, yani Ocak, Şubat, Mart ayının sonunu burada birlikte görüşmemiz 



16 
 

olmalıydı. Yani söylemeye çalıştığım şudur. Biz hep birlikte aslında kendimiz, şimdi bakın, 87/14, 
96/8 ve 99.5 bu rakamlar çok önemli Tüzükte. Çünkü bir tanesi, yönetim kurulumuzu 
ilgilendiriyor. Bir tanesi Denetim Kurulumuzu ilgilendiriyor. Bir diğeri de bizi, Divan Kurulunu 
ilgilendiriyor ve neyi ilgilendiriyor? Şudur. Tüzüğümüz çok açıktır. Yılda 4 defa, her ilk çeyrek 
sonunun, bir sonraki iki ayında, otururuz burada o çeyrek sonuçları ne olmuş diye bütçemizi 
konuşuruz. Biz bunu şu anda açıkta, onu da ifade edeyim. Son 5 yıldır olduğu gibi, bu ilk defa 
olmuyor, ıskalıyoruz ve ıskaladık. Ve ben tabii bir Divan üyesi olarak, hazır Yönetim Kurulumuz 
da burada, başkanımız da burada. Aslında bu bence Divanımızın, Divan Kurulunun 99.5 maddesi 
gereğince, en ön sorumluluğundadır. Mükelleftir. Biz daha önceleri, efendim Denetim 
Kurulundan raporlar gelmedi, gecikti, işte o oldu. Başka bir madde gündeme geldi diyerek, hep 
bu hataları yaptık. Artık lütfen bunu yapmayalım. Tüzüğümüze öncelikle biz uyalım. 
Evet. Ayhan bey, Tüzük Tadil Tasarısı ile ilgili görüşlerini, çok değerli bir şekilde aktardı. 
Katılmamak mümkün değil. Bütün söylediklerine ben de katılıyorum. Ben bir başka boyutuna 
değineceğim. Bundan 10 gün önce, Galatasaray camiasında, 10 küsur bin üyemize, bir mesaj 
gitti. O mesajda, webinar toplantısı, yani dijital ortamda son yıllarda, pandemi sonrası olduğu 
üzere, bu Tüzük Tadil gündeminin konuşulması için webinar toplantısı daveti yapıldı. O 
toplantıya 10 küsur bin üyemizden sadece 100 kişi katıldı. O katılan 100 kişi arasından da sadece 
5 kişi konuştu. Sağ olsunlar, o toplantıyı Eray bey ve Can bey gayet güzel bir şekilde yönettiler. 
Ben de orada kendi şahsi düşüncelerimi, efendim tek ibra o, bu vesaire, yönetim süreleri 
hakkında bütün görüşlerimi arz ettim. Bilgileri sundum. Hepsi zabıtlarda mevcuttur. Şimdi 
buradan söylemek istediğim şu. Çok önemli bir konuyu yaşıyoruz hep birlikte, konuşuyoruz ama 
matematiği iyice hafızalarımıza yerleştirelim. Dikkat ederseniz, bizim genel kurullarımızdaki 
hazirun sayısı, katılan hazirun sayısı sürekli düşüyor. Bugün burada bir şey daha tespit ettim. 
Bizim Divan Kurulumuzun açılabilmesi için, toplantıyı açabilmesi için en az 50 üyeye ihtiyacı 
vardır. Tüzüğümüz bunu söyler. Bugün Aykutalp başkanımız, açılışta 56 kişi dedi. Düşünebiliyor 
musunuz? Yani 7 kişi gelmese, biz bugün yine evlerimize dönecektik. Şimdi tabii buradan hemen 
şu anlaşılmasın lütfen. Efendim Galatasaray üyeleri, ilgili değil, hayır, buna kesinlikle 
katılmıyorum. Kesinlikle katılmıyorum. Üye ilgisi, yönetimlerin becerisidir. Her yerde de 
böyledir. Her yerde de böyledir. Dolayısıyla evet, Erkan bey, o değil, o değil. Güven meselesi 
bence. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen konuşmacıya şey yapmayacağım. Ben kendi söz hakkımı mahfuz tutuyorum. 
 
İbrahim Göknar 
Tabii, tabii. Şimdi evet, deniliyor ki, burası şu anda bile anayasamızın görüşüldüğü bir toplantı 
ve işte 56 kişiyiz. Sonra da deniliyor ki, Galatasaray. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Pardon ben bir düzeltme yapayım. Düzeltme değil. Şu anda 14.30 itibariyle 81 Divan üyemiz, 11 
Kulüp üyemiz, bilgi olarak da 4 değerli basın mensubu. 
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İbrahim Göknar 
Ben açılış konuşmanızı atfettim. Hiçbir kusura bakmayın, bu cevabınızı kabul etmem mümkün 
değil, sevgili başkan. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ben sizin kabul etmeniz için şey yapmadım. Belki de konuşmacılar hep aynı isimlerin kadrolu 
konuşmacı gibi olmasından da belki sıkılmışlardır. 
 
İbrahim Göknar 
Bu çok doğru. Şimdi ben de ondan bahsedecektim. Çok güzel. Açıkça ifade ediyorum. Ben de 
müsaade ederseniz kendi fikrimi, Allahtan o 3, 5 kişi var da, bu Galatasaray’da konular 
konuşuluyor. Onu söyleyeyim. Allahtan o 3, 5 kişi var. Çok kişinin tabiriyle, Galatasaray hainleri, 
ama Allah’tan onlar var da, Galatasarayın gerçek konuları bu kürsüden konuşulmuyor. Evet 
efendim. Asıl konu. 10 haziranda yapacağım Tüzük Tadil Toplantımız. Öncelikle şunu 
söyleyeyim. Lütfen ama lütfen 10 Haziran günü saat 10’da 10’u 1 geçe değil, saat 10’da bütün 
Galatasaray üyelerinin, kimin ne şeyi varsa, orada olması şart. Bunu yapmalıyız. Oradaki 1.000 
kişi, geçen sefer olmayan, geçen sefer olan ayıp her anlamda önlenmelidir. Biz orada olalım. 
Toplantımız yapılsın ve sonuç itibariyle o günü geçelim. Bu en önemli Galatasaray üyelerinin en 
önemli vazifesidir. Bu çok önemli bir konu.  
Ancak diğer konu da iki konuda kısaca görüşümü belirteyim. Şimdi mali kurumsal takvimin, 
yerleştirilmesi, yerine oturtulması, yeni bir şey değil, bu bir spor yasası emri. Yani yasa bu. 
Dolayısıyla her kulüp, buna uymak zorunda. Burada hiçbir problem yok. Ancak, ancak biz 10 
Hazirana 2 maddeyi daha koymuş oluyoruz. Onlar da bir tanesi, ibranın teke indirilmesi, bir 
diğeri de efendim, yönetim sürelerinin 2 yıla indirilmesi. Şimdi doğruları ya da yanlışları 
düzeltmemiz lazım. Spor yasasının böyle bir emri yok. Bu bizim kendi anayasamızdır. Hiç de 
kimse karışamaz. Bu bizim bağımsız, fikri hür, vicdanı hür, Galatasarayın kendi anayasasıdır. 
Yasada böyle bir şey yok. Bunu karıştırmayalım. Dolayısıyla ben ona karşıyım, lehindeyim diye 
webinarda anlattım. Vaktinizi almak istemiyorum. Ama dediğim gibi, biz asıl 10 haziranda, 
sadece bunun için yapıyoruz bu toplantıyı. Diğer konuları, idari ibra konusunu veyahut yönetim 
süresinin kısalmalarını niçin, bilmiyorum açıklama yapacak mısınız ama, hani ana, büyük Tüzük 
Genel Kurulumuzu, Tüzük Tadil Kurulumuzu ertelemedik. Şimdi burada Ayhan beyin bahsettiği 
konuya geliyorum. Biz boşuna konuşuyoruz. Zaten gündem açıklandı. Yapacak hiçbir şey yok. 10 
Haziran’da oraya 1.000 kişi gidecek. 1.000 kişi, 1.000 kişinin de diyelim ki 500 kişisi onay verecek. 
Sonuç da bu olay, yani toplam Galatasaray hazirununun %5 i ile 10’u ile geçecek. Bu olmuyor. 
Bu olmaz. Olmamalı da. Onun için bu ilgiyi, bu sayılardan bahsediyorum. Yani alınan her karar, 
zaten tek yönlü, tartışılmadan, hiçbir zaman, doğru dürüst yerli yerinde tartışılmadan. Alınan 
her türlü karar, sadece mevcut yönetimimizle ilgili de söylemiyorum bunu. Ama hep böyle 
oluyor. %5, %10 oy çokluğu ile efendim oy oranı ile biz Galatasarayın kararlarını alıyoruz. Bu 
olmuyor. Ve hiçbir zaman da bu şekilde gidersek, sürekli, özür dilerim, patinaj yapmaya devam 
edeceğiz. 
Evet. Söyleyeceklerim bu kadar, dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum efendim. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Ben şimdi burada özellikle son bütün Tüzük 
Komisyonlarında da Tüzük Tadil Çalışmalarında olan bir Divan üyesi olarak, hasbelkader de şu 
anda sizlerin oylarıyla malum Divan Başkanlığı görevini yürütmekteyim. Şimdi burada önce mali 
takvim, bu Tüzük dinamiktir. Saygıdeğer hazirun, spor yasasının 7405 sayılı spor yasasının 
yürürlüğe girmesiyle birlikte, 6 ay, doğru, nedir? Ne tarihte yayınlanmıştır, hangi tarihte 
yayınlanmıştır? 22’sinde çıkmıştır. 22 Nisan 2022 de çıkmıştır. 26 Nisan’da resmi gazetede 
yayınlanmıştır. Demek ki 26 Nisan 2023’de yürürlüğe girmişti. Nisan 2023’te bitti süre, 6 ay 
uzatıldı. Fakat biz Kulüp olarak bu yükümlülükleri yerine getirdik. Getiremeyenler için 6 ay süre 
verildi. Yani şu anda bu kanun yürürlüktedir. Ve yönetimimiz bu Tüzük, evet bu Tüzük kanuna 
göre geri kalmıştır. Daha önce yapabilseydik, bu uyumsuzluk ortaya çıkmayacaktı. Yani şunu 
ifade etmek istiyorum. Bizim şu gün getirebileceğimiz bir mali tablo, yarım yamalaktır. Haziran 
ayında yönetimimiz ne yaptı: ben yönetimin savunucusu da değilim. 17 aylık bir bütçe koydu. 
Onun bu yıla isabet eden, bu takvim yılına isabet eden, 2023’e isabet eden, 1 Ocak – 31 Mayıs 
tarihli 5 aylığının hesabını bütçe realizasyonu olarak, bütçe fiili karşılaştırması olarak Haziran 
ayında verecek. Mali grupla da ben bu görüşmeyi bizzat yaptığım için söylüyorum. Yani burada 
şu anda neyi verebiliriz? Halka açık şirketin, 28 Şubat itibariyle kapanmış olan 9 aylık 
finansallarını verebilir. Derneğin neyini verebilir? Derneğin hiçbir şeyini veremez. Çünkü bütçe. 
Dolayısıyla bu Tüzük de dinamiktir. Yani Divan Başkanlığına, ben şahsen eleştiriye açığım. Ama 
Divan Başkanlığı, bu getirtmesi gereken 1 Ocak–31 Mart 3 aylık konsolide finansalı 
getirmemiştir. Sorumluluk bana aittir. Bütçe dinamiktir ve sorumluluğu ben tek başıma 
alıyorum. Yani yok bağımsız denetçi yetiştiremedi, yok yönetim ihmal etti. Burada sorumlusu 
benim ve bunun hesabını da veririm. Başkasının arkasına da saklanmam. Burada ikinci konu. 
Sayın İbrahim Göknar bu idari ibrasızlık konusunu gündeme getirdi. Biz yıllardır kendi ayağımıza 
sıkıyoruz. Dernek, Tüzüğünde otonomdur. Kanuna aykırı düzenleme olmadıkça, yani 17 yaşında 
mesela üye alamazsınız. Çünkü medeni kanunun amir hükümleri var. Ancak burada yapılan 
düzenleme, idari ve mali ibrasızlığı birbirinden ayırmak yıllarca bizim başımıza iş açıyor. 
Dolayısıyla benim de ittifakla bizim Tüzük Komisyonlarında kabul ettiğimiz olay, ibrayı 
tekleştirmek, ha burada yönetsel güven oyu tarzında bir sarı kart mekanizması getirebilir miyiz? 
Fakat şunu da ifade edeyim. Güvenoyu mekanizması da Anayasa hukukunun bir yaptırımı, 
burada da ciddi anlamda bizim Tüzüğümüzün geçmeme riski vardır. Yani çünkü siz Medeni 
Hukukta, ticaret hukukunda olmayan bir güvenoyu mekanizmasını getiriyorsunuz. Dolayısıyla 
bu riskleri elimine etmek anlamında, ikili bir yol izlendi. Bir o sarı kart mekanizmasını, çok 
yaygınlaştırmamak anlamında ve fiilen de yönetimler, 575 gün yani 19,2 ay kalabildikleri için, 
son 13 yılda, 2 yıla indirelim, genel kurul baskısını Demokles’in kılıcı gibi yönetimlerin üstünde 
duran kılıcı, bir nebze kaldıralım, yani bu ibranın tekleştirilmesiyle, birleştirilmesiyle iki yıllık 
dönemi aslında birbirini tamamlayan, mütemmim cüz’ü, ama nedir? Burada olmuş bitmiş, oldu 
bitti yok. Bu maddeler 10 Haziran genel kurulunda konuşulacağı için, bunlar hakkında önerge 
verilebilir. Yani 2 yıl mı, 3 yıl mı? Bu oylanabilir. Başka madde tartışamazsınız. Gündeme bağlı 
olacaksınız, olağanüstü genel kurulda. Ama 2 yıl mı, 3 yıl mı tartışılabilir. Veya o madde 
geçmezse, idari ibrasızlık olduğu gibi kalır. Ama bizim orada geçirmemiz gereken, bir Galatasaray 
Spor Kulübü Derneğindeki artık içişleri bakanlığı, sivil toplumla ilişkiler masasına, genel 
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müdürlüğüne bağlı değiliz. Yani oradaki dernekler masasından ayrıldık, spor bakanlığına 
bağlandığımız için, artık oradaki dernek ifadesinin bir kere zorunlu olarak kalkması lazım ki, 
kalkmıştır. Bunu Tüzüğümüze derc edeceğiz. Bir de mali yılı senkronize edeceğiz, o iki zorunlu 
madde ile, ilişkili maddeleri geçireceğiz. Ama onun dışında 2 yıl mı, 3 yıl mı, genel kurul açılsın. 
O genel kurulun konusudur. Yine ibrasızlık. Orada tartışılıp, oylanabilir. Yani burada oldu bitti 
diye bir şey yok. Ben yani son bütün genel kurul şeylerinde, tadil komisyonlarında olan biri 
olarak, ben burada sorumluluğu kimsenin üzerine de atmam ve Türk insanında da açıkça bu 
kurum kültürüyle alakalı. Son 13 yıl bize gösterdi ki, 2011 ile birlikte 3 yıl bizim gündemimize 
geldi. Hiçbir yönetim istisnasız, hiçbir yönetim 3 yıllık süresini tamamlayamadı. O zaman biz 
gölgemizle mi kavga edeceğiz? Genel kurul da bu cevabı verecek. Ben fikrimi, fikrim belli ama, 
benim fikrimin burada önemi yok. Bu madde, taslak müzakereye açık olduğu için, gelin olayı 
basitleştirelim, ayın 10’unda saat 9.55’te o salonda olalım. 1.000 küsur katılımla olalım ve bu 
konuları karara bağlayalım. Dinlediğiniz için teşekkürler. Şimdi Sayın Hayri Kozak’la devam 
ediyoruz. 
 
Hayri Kozak 
Şimdi evvela Sayın Başkana teşekkür ederim. Bana söz verdiği için. Bir tek şey sormak istiyorum 
izninizle. Benden sonra söz alan var mı birinci madde için? Var mı? O zaman tamam. Bir öneride 
bulunacaktım. Tamam. İptal ederim.  
Şimdi efendim çok enteresan konuşmalara şahit olduk hakikaten, bir Tüzük olayı. Yıllardır süren, 
şimdi Haziran 10’da toplanacağız. Herkes toplanalım, şimdi ben bunu şeye benzetiyorum. Şimdi 
seçimlerde güzel sahneler izliyoruz ya, o taraf, bu taraf konuşmuyorum. Her şeye çıkan, 
televizyona çıkan, alıyoruz, biz alıyoruz, bir sürü kursağından atan adam orada oturuyor. Ne 
oluyor? Netice bekledikleri gibi olmuyor. Efendim ben şunu öğreniyorum. 10’unda bir karar 
alınmış mı? Onun için. Bir defa ben ukalalık edeceğim biraz, daha önce de etmiştim, haklı çıktım. 
10’unda burada, öyle hızlanalım, haydi arkadaşlar filan diyerek oraya bin kişi gelmez. Diyorum 
ben, ama yanına da bir öneri koyuyorum. Şimdi ben hepsinin detayına girmeyeceğim. Birçok şey 
söylenmesi gereken geriye dönük şu iki arkadaşımızın konuşmasında, başkanın cevabında, 
inanın çok şey var. Ama benim kafadan bir defa önerim şu. Zaten sonbahara atılmış bir tarih var 
değil mi? Doğru mu? 26 Ekim, şimdi bırakın. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak, mikrofona yaklaşabilir misiniz? 
 
Hayri Kozak 
Pardon. Benim fikrim kısaca söyleyeyim. Şimdi biz birbirimize girmiş durumdayız, yanlış 
anlamayın kavga çıktı demiyorum. Ama herkes ne yapacağını bilmeden düşünüyor. Bunun aksini 
düşünmeyelim, söylemeyelim. Ya gelin, 3, 5 ay kazanalım. Böyle bir tartışmanın üzerine, 
kulağımızın üstüne yatalım ve biz bu yani 10’unda yapılacak olan toplantımızı da o tarihlere yani 
o, bunu uzatmanın, yetkili makamların yaptığı tarihlerde bir tarih bulsun arkadaşlar, en uygun 
bir tarihi koyalım, amma oraya yine haydi gidiyoruz diye gitmeyelim. Şimdi hepimiz aklımızı 
başımıza alalım. Buna Yönetimi de rica ediyorum, Divanı da rica ediyorum. Kendimizi de, bizleri 
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de koyuyorum. Ben şunu hep söyledim. Yine de söylüyorum. Ben Galatasaray Divan Kurulu 
toplantılarını Galatasaray’ın en ağır ve ciddi toplantıları olarak tanımlıyorum. Onun için çok 
önem verip, geliştirmemiz lazım diyorum. Bunun hep arkasındayım. Çünkü az olalım, 50 olalım, 
56 olalım. Zaten yüzü geçmiyoruz, ama burada yalnız Galatasaray konuşuluyor. Dikkat edin, 
yalnız Galatasaray ve çok terbiyeli bir şekilde, disiplinli bir şekilde konuşuluyor. Şimdi bir defa şu 
10’una bir hazırlık yapalım biz. 10’una, fikir soruyorum ben de yani ortaya atıyorum fikri, öyle 
bir düzen kuralım ki, Galatasarayın sözü geçen veya devamlılığı olan veya hepimizin ciddiyeti ile 
tanıdığı, eğitimli, kafası iyi çalışan dostlarımızı da düşünelim. Sonra bir ekip yapalım. Bir defa 
kafadan özel misafirler gibi bir ekip yapalım, iyi duyurarak, Galatasaray şu durumda, gidiyor, 
batıyor, çıkıyor, biz ne diyeceksek, hayati bir konuyu görüşmek için gelin Ekim ayı şurada bir 
araya gelelim şeklinde, bunun metni filan hazırlanır, ben fikri atıyorum ortaya, eğer bunu yine 
yapmazsak, Haziran’da yine geldiğimiz gibi gideriz de diyorum. Yani olmazsa bile, hasbelkader 
1001 kişi gelse, oradan hayat verecek bir şey değil, Ayhan’a da sonuna kadar katılıyorum. 
İbrahim’e de katılıyorum. Zaten biz bu 3 silahşörler, az önce bahsettiler, değişmez adamlardır, 
ben kendimin ne olduğunu biliyorum. Ben en büyük bela da benim. Vallahi bakın, ben tam, 
burada dost sohbeti yapıyoruz. Zaten 50 kişi var. Hepsini de tanıyorum. Ya ben 51 seneden beri 
bu kulübe üyeyim, biliyorsunuz. 51, üye olduğum günden beri, inanın bana ya, her genel kurulda 
konuştum ben abi. Neden biliyor musunuz? Ben dedim ki kendime o zamandan beri, ya Kulüp 
benim evim, palavra atmıyorum yani. Benim ailemden de ayırmayın, son günlerde de söyledim. 
Eğer benim evimse, ailemse, benim buna ilgi göstermem lazım. Ben Galatasarayın üyesiyim, 
lokantaya giderler, lüks bir lokantaya, Kulüp üyesiyim ben, başkan, başkan diye, bütün 
Galatasaraylı, o bilinen Galatasaraylılara başkan diye hitap edilir onlara, falan, filan. Şimdi biz 
heyecanlı bir Galatasaraylı olma yoluna gidelim. Her divanda konuştum, her genel kurulda 
konuştum. Sadece ve sadece bana inanın, bütün samimiyetimle söylüyorum, zaten geldik belli 
bir yaşa, 3, 5 sene ya yaşarız, ya yaşamayız, daha gençler beni iyi dinlesinler, lütfen. İyi 
dinlesinler. Yani biz dinlemeyi veya bilgi sahibi olmayı istemiyoruz, istemeyen bir yere geldik.  
Şimdi neden ben öyle o dediğim, gençliğimden beri dediğim, ilgi duyduğum için. İlgi 
duyuyorsanız, bilgi zaten geliyor. İlgi yoksa, hiçbir şey gelmez. Sadece ilgi duyarak bir şeyler 
yapmaya çalıştım. Bir şeyler anlatmaya çalıştım. Ama Galatasarayı, çok ukala, ama Allah’ınızı 
severseniz beni affedin. Galatasarayı çok iyi tanıdım ama, insanıyla konularıyla, 50 sene ya, 
dünyanın en aptal adamı olsan tanırsın, olmaz yani. Ben çok iyi tanıdığımı iddia ediyorum. 
Dolayısıyla bir defa bu amacı, bu ilgi olayını halletmemiz lazım. Şimdi bakın, bu bir defa şu benim 
en başta söylediğim şey, Tüzüğün belli maddelerine göre, biz bu 3 ayda bir yönetimin mali 
raporları ve diğer bütün bilgileri, hepsi Tüzüğün belli maddelerinde yazar, onlar söylemeye gerek 
yok. 3 ayda bir raporlarını mutlaka vermelidir. Niye? Vermelidir çünkü, mesela şu anda yok 3 
aylık rapor. Ben kafadan bir şeyler uydurarak bir şeyler karaladım. Ama elimde done yok. Olmaz. 
Kulüp borç içinde, başkan iyi niyetiyle söylüyor. Yok öyle değil. Öyle değil. Yani biz bahar ayında 
değiliz, öyle şeylerin söylediği gibi, öyle bahar, yok, baharı da gördük işte. Yok öyle değil. 
Kulübümüz çok kötü durumda. Bakın söylüyorum. Sorumluluğunu alarak söylüyorum. İsterseniz 
konuşacağım zaten sonra. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Kozak, başta anlaşmıştık. Tüzük.  
 
Hayri Kozak 
Peki, tamam. Tüzüğe dönelim. Tamam. Şimdi biz 26 Ekim 2010 tarihinde Kemal Onar, Allah 
rahmet eylesin, Oğuz İmregün, Allah rahmet eylesin. Ben. Allah uzun ömür versin. Helvacı, Allah 
uzun ömür versin ve Adnan Polat. Onu, yani 3, 3 berabereyiz. Yarısı öldü, yarısı yaşıyor. Biz bir 
karar aldık o gün, çok da faydalı bir karardı. Bu karar neydi biliyor musunuz? 26 Ekim 2010 da 
yapıldı bu toplantı. Orada alınan bu karar, bu 3 aylık raporun 3 ayda bir bu raporların hem Kulüp 
Başkanlığına sorumluluk vererek, ayrıca Yönetim Kuruluna sorumluluk vererek, ayrıca genel 
kurula sorumluluk vererek, aynen Tüzükte orada genel kurulun da sorumluluğu vardır ve 
denetleme kuruluna da sorumluluk vererek, bunu yasa haline biz getirttik, oturttuk. Şimdi hepsi 
yazıyor orada, kimse okur, okumaz ama, bir hatırlasınlar da okusunlar. Bunlar bizim 
sorumluluğumuz, kimse çıkıp da keyfinden 3 aylık raporu ben vermedim diyemez. Zaten 
vermedikleri gibi, bir özür de yok. 10 aydır bu yönetim yönetimde, 11 aydır. 11 aydan beri, bilgi 
yok. 11 ay çok uzun. Yönetimin, 2 yıllık bir yönetimin yarısı ya. Başkan çok şeyler yaptık diyor. 
Tamam. Niyetler de o kadar iyidir ki, doğru. Hepsi de güzel projelerdir. Zaten o güzel projeler 
için. Ki onlar burada yazıyor, bu projelerin hazırlığını yaparak, benim ricam üzerine, açıkça 
söylüyorum. Taymingini, maliyetini, 4 ayrı dev projenin hepsini hazırlayarak, bize dağıttılar. Ama 
çoğu kimsenin haberi olmamış, alamamış, ben onu bilmem. Ama dağıttılar hakikaten, çok, 
bugüne kadar da böyle bir çalışma görmediğimi, ben, sizlerin huzurunda beyan da ettim o 
günlerde. Her şey hazır. Ama ben şimdi buradan takip ediyorum. Ben takip edebiliyorum 
buradan ne yapıldığını. Siz edemezsiniz. Şimdi, Başkanın dediği gibi değil olay. Evet. Bu söylediği 
projelerin hepsi burada yazıyor. Yazmakla olmaz ki. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Tekrar Tüzüğe dönelim lütfen. 
 
Hayri Kozak 
Öyle mi? Pardon. Şimdi Tüzükte söyleyeceğimi söyledim. Tüzük Toplantısı yapılmamalı, 
kesinlikle yapılmamalı. Sonbahara ertelenmeli ve oturup da Galatasarayın belli adamları, bunu 
artık Tüzüğün yapımcıları bir araya gelsinler, daha yapıcı, bugünkü konuşmaları da düşünmek 
suretiyle, ayrı bir gündem yapsınlar. Mutlaka ve mutlaka ertelesinler diyorum ben. Hepinizden 
özür dilerim, Allah’tan Başkan uyardı, kendime geldim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak’a teşekkürler. Tüzük konusundaki ismini kaydettirmiş son konuşmacımız, bu 
gündem maddesinde. Sayın Mehmet Bilen. Buyurun. 
 
Mehmet Bilen 
Sayın Başkan, değerli üyeler, konuşmama Yönetim Kurulumuza başta futbol olmak üzere, spor 
branşlarındaki başarıları nedeniyle teşekkür ederek, kutlayarak başlamak istiyorum. Sutopu 
takımımıza da bugünlerde oynayacağı final karşılaşmasında başarılar diliyorum.  
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Şimdi Hayri ağabeyin aklından geçen hususu bana nasip oldu. Bu maddenin son konuşmacısıyım, 
bundan sonra güncel olaylar var. Dolayısıyla (atış serbest yani) Evet. Tüzükle ilgili biraz geniş 
konuşacağımdan, aman o ona giriyor, bu buna girmiyor olayı kalktı. Rahat bir şekilde 
konuşurum. 58 yıldan beri kulübün içindeyim. Yani biraz daha rekoru kırdık. 1965’ten beri. 10 
yıl spor yaptım ve onun dışında Yönetim Kurulu dahil, pek çok kurulda görev aldım. En son Sicil 
Kurulundaydım. Dolayısıyla sahadan geliyorum. Tespitlerim var. Bu Tüzük konusunda, tabiatıyla 
hukuki prosedürün kaleme alınmasının dışında, birebir karşılaştığım kendime göre eksik veya 
aksak hususları burada sizlerle paylaşacağım. Bir tanesi, benden önceki konuşmacıların da 
bahsettiği, bu evet, tek ibra konusu. Bu biraz gerçekten hassas ve riskli bir olay. İdari ibra, mali 
ibra, oradaki tek sakınca şuydu. İdari ibradan sonra biz ona bir ceza uygulaması yaptık. Yani idari 
ibra olmayan yönetim, tekrar bir seçilme hakkı elinden alınmasa bir sorun yoktu. Bu bir uyarıydı. 
Evet sarı karttı, buna bir ihtiyaç var. Hiç bilemeyiz, 5 sene, 20 sene sonra, bir gün bir rüzgâr eser. 
İdarisi, malisi, komple efendime söyleyeyim ibra olmaz. Bu tabii iyi bir şey olmaz. Bunu 
düşünmek lazım. O idari ibrayı da cezasız bir şekilde belki uygulamaya getirmek lazım. 
Şimdi benim Tüzüğümüzle ilgili saptadığım hususlar. Tabii bunlar hep Tüzükten kaynaklanıyor. 
Bir kere denetleme kurulları, normal listenin dışında seçilmeli. Bu sırf bizde değil, bütün 
Türkiye'de çok yanlış, yasalarla gelmiş bir yanlışlık. Bir başkan, bugünkü Başkanımızı 
kastetmiyorum. Diğerlerini de kastetmiyorum. Öyleydi çünkü. Bir başkan kendisini 
denetleyecek kurulu, listesine alıyor, e yani bu eşyanın tabiatına aykırı. Bu usulen bir denetleme 
oluyor. Yani bu zaten kanunda da yanlış. Dernekler kanununda, denetleme kurulunun, bağımsız, 
özerk olarak ayrı seçilmesi lazım. Ve buradaki gibi, usulen, şeklen, denetleme yapmaması, 
gerçek denetlemesi yapması lazım. Yani bizim bu gelen bugüne kadarki borçlarımızın bir nedeni 
de usulen, şeklen denetlemeler olması. Şimdi aynı şekilde her ne kadar istişari nitelikte ise de 
denetleme zorunlu bir kurul. Ama disiplin, istişari fakat, uygulamada ne yapıyoruz? Yönetim o 
görevi disipline veriyor, disiplinin verdiği kararı kendisi o şey yapıyor, tatbikata geçiriyor, belki 
kabul etmeyebilir. Disiplin de önemli. Disiplinin de başkanın kurulundan olmaması lazım. Yani 
şimdi biri çok efendime muhalif, oo yandı gülüm, keten helva. Gitti disipline, oradan biri verdi 
disipline, e şimdi olmadı, evet. Bu yönetim yapmaz, o yönetim yapmaz. Ama yapan çıkar. Kaldı 
ki, disiplinde olmaması gereken, hoş olmayan durumları da gördük. Yani şimdi sırf bizde değil, 
hele bizde de son derece değerli. Bir Kulüp Başkanı, ihraç talebiyle Disiplin Kuruluna verilir mi? 
Bu bize yakışır mı? Biz bunu yaptık. Ama sağ olsun orada Sayın Yalman vardı. Olduğu gibi, 
dosyayı geriye iade etti. Ama bunun düşünülmesi ve teşebbüsü dahi çok yanlış bir olay. Bir kere 
bunu da Tüzüğe koymak lazım. Bir Galatasaray Kulübü Başkanının, bizdeki tanımı reistir. İhraç 
talebiyle disipline verilmemesi lazım. Hatta siz Kulüp Başkanı seçmişsiniz, belki de hiç disipline 
verilmemesi lazım. Aklınız neredeydi derler, bir kişiyi Kulüp Başkanlığına seçinceye kadar.  
Şimdi bunlar tabii bizim yaşadığımız, gördüğümüz hususlar. Tabii üyelik hususuna da geleceğim. 
O da ayrı bir olay. Üyelik, çünkü hassas bir hadise. Ha şimdi, genel kurul toplantıları, sabah saat 
10’da gidiyoruz. Ooo, yaşlanıyoruz, birkaç yaş alıyoruz, ertesi gün saat 10’da genel kurul bitiyor. 
Ya bu olacak iş mi? Ne var? Arkasında birtakım niyetler var. Şimdi bakın, samimi olmak lazım her 
konuda. Tüzükte de böyle gizli arkada planlar, de’lar, da’lar, dı’lar, virgüllerle, bu işler. 
Hukukçular bunları iyi biliyor şimdi. Niye sabaha kadar kalıyor? Birilerine bilet kesilmiş. İlla o 
kişiye veya o kişilere ceza verilecek. Bakın yine genel kurulda, Tüzükte koymamız gereken bir 
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husus da şu. Disiplin Kurulunun maddesi, böyle en sona atılmamalı. Bu bir taktik, futbol taktiği 
gibi. Disiplin Kurulu oylamaları, görüşmeleri, oradaki hazirunun çoğunluğu olduğu saatte 
yapılmamalı. Mahsus bu, planlı yapılıyor. İyi bir şey değil bunlar. Bu cinlikler, güzel değil, 
topluma iyi örnek olmuyoruz. 1.500 kişiyle başlıyoruz. Zaten eskiden mali durumlara geldiğinde, 
hele öbür yılın şeyine 100 kişi kalırdı. Disiplin Kuruluna da diyoruz ki, bizim burada tuttuğumuz, 
beklettiğimiz insanlar kalsın. Biz bunun hesabını görelim ve nitekim bunlar oldu da, tamam ama 
bugüne kadar bu işler oldu. Ama huylu huyundan vazgeçmez. Mümkün olduğu kadar bunlara 
karşı, biz efendime söyleyeyim, önlemlerimizi, tedbirlerimizi alalım.  
Bir de disiplin kurullarında, bazı kişilerin, Kulüp içinde veya bazı grupların, kendi aralarındaki 
çekişmelerinin hesap yeri Disiplin Kurulu olmasın, buna da özen göstermek lazım. Şöyle bir şey 
söyleyeyim, bir kişiden, bir kişi. Ya bir kişiyi bir şikâyete veriyorlar, 36 kişi. Ne oluyor ya? Böyle 
grup halinde toplu şikâyete verilir mi? Kim şikayetçi; Ahmet. Kim’den, Hasan’dan, versin. E şimdi 
bu bir toplum psikolojisi, gel sen de imza at, sen de gel. 150 tane kişi. Bir kişi, bir kişiyi disipline 
verir. Bu da bir husus. Haa, genel kurullarda, bir ikinci olayımız, Allah, bir koşuşturma, bir telaş, 
kağıtlar. Millet bir görüntü kötü. Neymiş, söz sırası alacağım. Ne oluyor kardeşim? İmar 
komisyonuna mı giriyorsun? Yani, e niye? Çünkü ilk başta 20 kişi söz alıyor, Allah yandınız, 
sabaha kadar konuşuyor. 21’inci ve e ya bu adaletsizlik, şimdi 20 kişi söz alıyor, sabahın köründe 
gelmiş, akşama kadar konuşuyor. E ondan sonra gelene konuşma tahammülü yok. Bu da bir 
haksızlık. Neymiş? Tüzüğün maddesi. Değiştirelim kardeşim, bir şey değil ki, herkes eşit 
konuşsun yani. Bir diğer husus, Genel Kurul Divan Başkanlarının, bunlar, hep biz sahadan 
geliyoruz, onun için. Hatta aynı şekilde Divan Başkanının bugünkü Başkanı pek fazla 
kastetmiyorum. Onu biraz az kastediyorum. Ama ondan önceki bir tane bir başkanımız var ki, 
tırnak içinde bahsediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Burada olmayan birisi için, söz hakkı doğuracak. 
 
Mehmet Bilen 
İsim vermiyorum, isim vermiyor, hiç müdahale etme, şimdi onu söyleyeceğim. Bakın burada söz 
alan kişi veya genel kurulda, usulüne göre konuştuktan sonra, kendi özgür iradesiyle, hür fikrini 
burada açıklayabilmelidir. Bu kişiye Divan Başkanı veya Genel Kurul Divan Başkanı, kendi fikrine 
uymuyor veya onun yakın olduğu ekibin fikrine uymuyor diye, ikide bir müdahale etmemelidir. 
Bu bizde bir alışkanlık haline geldi. Lafı kesme, lafa girme, lafa limon sıkma. Ya hakaret yoksa, 
bir şey yoksa, niye müdahale ediyorsunuz? Ha gaye taktik, işte hani onun dikkati dağılsın, filan 
işte, bilmem. Yani bunlar hep sahadan bizim gördüğümüz olaylar. 
Şimdi tabii notlarımız var, ona göre gidiyoruz. Hassas bir konu Tüzük, tabii notlara bakmak lazım. 
Sonra üyeye geleceğim, üye konusuna geleceğim. Üye konusu tabii şey. (Hiç gelme.) Şimdi 
geleyim, geleyim. Yok. Konuşmadan şeyler olmaz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Mehmet Bilen, 9 ay konuşmadınız ama bir konuşuyor, pir konuşuyorsunuz. 
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Mehmet Bilen 
E, tabii. Tabii, haklısınız. E ne yapayım şimdi? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yalnız üyelik konusu, üyelik konusu, Tüzüğün, tüzük değişikliğindeki konulardan biri değil, bakın. 
 
Mehmet Bilen 
Güncel olayların konusu. Hah. Hayri abi ne dedi? Kim var dedi. Kimse yok. Kısmet bana geldi. O 
şans, o top bende. Şimdi güncel olayların konusu. Şimdi hiç korkmayalım. Samimi olalım, açık 
olalım. Kötü bir şey söylemeyeceğim. Hiç, tatlı, tatlı. Bakın. Üyelik bu Tüzüğün en sıkıntılı olayıdır. 
Kulübün de önemli bir sorunudur. Pek çok kişinin de derdidir. Yani şimdi siz düşünebiliyor 
musunuz? Bir kişi, dedesi bu kulübün üyesi, babası üyesi, annesi üyesi. Okulu bitirmiş, burada 
doğmuş, Kulüpte doğmuş. Çocuk, genç. 20 yaşına gelmiş. Bu kulübe üye olamıyor? Niye ya? Pırıl 
pırıl insanlar. Ben sicildeydim. Kolejleri bitirmiş, okumuş, 7 sülalesi. Niye? Çünkü öyle bir cinlikle 
Tüzüğe bir madde koymuşuz ki, diyoruz ki efendim işte kaydı açık üye sayısını, ne olacak işte, 
yaz. Hukukçu yazıyor, açık üye sayısının %3 ü. Ama diyor ki, ya bu da yetmez. Kurul orada yapıyor 
ya, cin, millet okumuş. Bu da yetmez. Olur ya 500 olur. Biz buna bir de ikinci sınır koyalım. Hatta 
neredeyse, diyecek ki, bir de sırtına küfe koyalım, hadi sen engel atla. 400’ü geçemez. Niye 
geçemiyor? Geçse ne olur. Şimdi ne oluyor? Adam geliyor, takılıyor buraya. Şimdi ben anlatayım. 
Sahadan geliyorum, sicilden geliyorum. 2.000 tane E grubundan bize başvuru oldu. 800 tane de 
D grubundan üye çocuğu geldi. Etti mi 2.800. Alacaksın 400. Şimdi A grubu, sınırsız, C grubu da 
sınırsız, bir sözümüz yok. E madem onlar sınırsız, niye onları 400’le tıkıyorsunuz? Madem onlar 
sınırsız, ya 400 tane bunlardan olsa, ne olacak? Hiç kimseyi alamayacaksın. Kaç kişi geliyor, 
pratikte. 20 tane sporcu geliyor, ortalama. 20, 21, 22. A grubundan da fazla değil. 120, 140, 180. 
Çalışıyorlar. Levent’te çalışılıyor, geliyor. Ne oldu? 200 kişi. Ne kaldı geriye 200 kişi. Kaç kişi var. 
2.800 kişi. Hah, hadi bakalım çöz bundan sonra işi çözebilirsen. Ya yazık günah değil mi? Rektör 
geldi, sığdıramadık. 200 kişi var. Efendim dekan geldi, olmadı. Profesör geldi, olmadı. Ya bir 
tanesine üzüldüm. Pırıl pırıl, entelektüel bir ressam bayan geldi. Çok Galatasaraylı. Alamadık. 
Niye alamıyoruz? Bunları alsak ne olur? Yazık günah değil mi ya? Niye alamadığımızı ben 
söyleyeyim size, Sayın Başkan. Olsun ben söyleyeyim. Efendim şimdi öyle bir hesaplanmış ki, bu 
400’ü işte biz 180, 200’de tıkarız, öbürleri de işte olur. Kongre kontrolü bizim elimizden gitmesin. 
Ya bunları yapan, görüyorsunuz, ismi lazım değil, şurada daha geçen hafta seçimden çıktık. 
Yapan, 100 yıllık kurumlar var. Biz de 100 yıllık kurumlarız. Sonlarını görüyorsunuz. Ne gerek var 
böyle bir şeylere? Bir kere bakın 400 yetersiz. 500 yapalım. Ne olur? Veyahut da 500 yapmayalım 
da ya A’yı içine koyma. C’yi içine koyma. Gelse 400 tane sporcu ile liseli ne olacak? Koyma. O 
zaman olur. Olmaz diye bir şey yok. Ama yeter ki, biz bunu isteyelim. Ha, şimdi gelelim. C 
grubundan başlayacağım. D’yi konuştum. En son A’ya geleceğim ama kimse korkmasın, elim 
hafif, hiçbir şey olmaz. 
Şimdi Galatasaray Spor Kulübü, Galatasaray Spor Kulübü, bu Kulüp’te forma giymiş, formayı 
ıslatmış sporcular. Bu kulübe üye olacak, üye olmak istiyor. Öz kaynağı, gayet doğal hakkı. Şimdi, 
adam üye olacak, onu yazanlar kendine göre düşünmüş. Şimdi diyor ki, bir, sporu Kulüp’te 
bırakacak. Tamam. Sonra bir parantez açılmış, işte Yönetim Kurulu kararı ile Kulüp menfaatine 
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şey, eskiden yoktu, o başka yerde de bıraksa olabilir. Ama burada iyi niyetle gözden kaçmış bir 
şey var. Benim oğlum çok şükür, başka yere gitmedi, voleybol oynuyor. Başladı küçüklerden. 7, 
8 sene oyladı, yıldız takımında, gence geldi. E, takıma giremedi. Zorla mı sokacağız? Yani başkan 
torpili ile mi takıma girsin? Olmadı. Sağ olun, o zaman siz yoktunuz Başkanım. E şimdi tabii 
takıma giremeyince, çocuğun yaşı 18, 19. Oğlum dedim seni işte bir yerlere verelim. Biz nasıl 
olsa idare ederiz, seni kulübe sokarız, onun derdi Kulüpten ziyade şey. Yok dedi, ben dedi 
Galatasaray’dan başka bir yerde oynamam. Eh, peki dedim. Canın sağolsun. Adam sporu bıraktı. 
E, peki. Öbür çocuk ne yapsın? Bu gitmem dedi Galatasaray’dan başka, kendine göre bir şey, 
bıraktı. (Ben sizin oğlunuz için söyledim, yani başkası için değil.) Ha, sağ olun, teşekkür ederim 
Başkanım, Başkan da aynı zamanda, okuldan, aynı dönemde biz okul arkadaşıyız. Tabii şimdi 
millet okul deyince, okul döneminden ve okulun bahçesinde de karşılıklı epey top oynamışızdır. 
O da antr parantez. Şimdi burada futbol, burada bakın bu iyi niyetle gözden kaçmış bir husus, 
olabilir, bir çocuk futbolda, atletizmde, şurada, burada, 10 sene çünkü alt yapılardan çalışıyor, 
takıma giremiyor. E bunun, bu gencin spor yapması lazım. Biz buna efendim Galatasaray’da 
bırakmadın diye engel getirmemeliyiz. Çünkü niye? A grubunda, okulu bitirmese de iki sene 
okumuş olması yetiyor. Ya burada da bu adam 10 sene yapmışsa, buna bir imkân sağlansın. Bir 
ikincisi, sporu bıraktıktan sonra, 5 yıl içinde başvurması gerekir deniyor. Niye? Şimdi farklar? E, 
A grubunda böyle bir şey yok. Yani hakikaten merak ediyorum. Bu fark niye? Yani bunu hani iyi 
niyetle, tabii bunun kimse cevabını vermez. Yani ben burada tabii bunu hani Başkan, Divan 
Başkanı dedi, işte devamlı kadrolu konuşmacılar var. O kadrolu konuşmacılardan da yanıt 
bekliyorum. Madem her seferinde konuşuyorlar. Ama bu işe girmezler, bu iş sakat. Bu işe girip 
de burada konuşurlarsa, olmaz. Etraf çizilir. Kadrolu konuşmacılardan bu konudaki görüşlerini 
istiyorum. Yanlışsam, yanlışsın desinler.  
Şimdi bu bitti. Hah, D grubunda, üye olamayanların velileri, Divan üyesi ise, gelsin buradan 
konuşsun veya gelsin genel kurul, oturduğu yerde ağlamayan çocuğa meme verilmez. Şimdi 
gelelim A grubuna, hiç çekinmeyin, A grubunda da sürpriz bir şey var. Yani zannedilecek ki, 
efendim biz A grubu diye bir şeyler söyleyeceğiz. Bakın şimdi, hah, lisede 2 yıl okuyan, şimdi yeni 
mezun veya son sınıf öğrencisi, kulübe başvuruyor. Bakın burada çok ince kullanılan organize bir 
iş var. Tüzükte bu var. Zaten okul Türkiye'nin en iyi 2, 3 okulundan biri. Burada okuyan biri bu 
kulübe üye olmak istiyorsa, tabiatıyla olması gerekir. Bundan daha doğal bir şey yok ki, buna 
kimsenin bir hayrı olmaz. Yani okul, kulübü, şeyin, Türkiye'nin en iyi okulu. Ama bir şey var 
burada, şimdi sırasıyla geleceğim. Bir, o kişi, kendi isteğiyle kulübe üye olmalı. Diyeceksiniz ki, 
olur mu? Oluyor, oluyor. Bal gibi oluyor. Yani bu devirde oluyor. Olur, olur, bal gibi oluyor. Yani 
bir insan okuyor, adım Hasan, Hüseyin, ben Galatasaray kulübüne üye olmak istiyorum denecek. 
Niye? Öyle dediğimi anlatacağım. İkincisi, şekli şekille olmalı. Bu adam üniversitede ve herkes 
pırıl, pırıl. Kulübe gelecek, bir formu alacak. Şu kalemiyle kendisi doldurup, kendi imzasını 
atacak. İmzasını kendisi atacak. Ya böyle şey olur mu? Olur, olur. Bal gibi olur. Hah. Ondan sonra 
o imzalar önemli. Getirsinler, hepimiz imza atarız. Bakın para konusunda da şu var. İki grup, bir 
öğrenci, son sınıf öğrencisi veya yeni bitirmiş. Yani şimdi bizim bu kişiden, onu ver, bunu ver, 
şunu ver. Bunlar bana anlamsız geliyor. Kulübün parasının içinde, bu 1.000 lira, 1.500 lira, 
çocuğun olmayabilir, ha niye biz bunları talep ediyoruz? Tek bir para olsun, 100 lira, onu bile o 
vermesin. Ekip var. Herkes bunu karşılar. Niye? Bağımlı kalıyor. Sifon sorular çıkıyor. Yani 
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çocukların giriş aidatını verenler geliyor. Daha ötesi, bu işler organize oluyor. Toplanıyor, bir 
bahçede, efendim adamın haberi bile yok. Haber veriyorlar, biz seni üye yapıyoruz. İmzalar 
atılıyor, yazılar yazılıyor, paralar veriliyor. Ve biri toplu olarak, bunları. İşte bunlar olmasın. Yani 
hani diyeceksin ki kitabına uyuyor. Ama yakışmıyor. Bunları söyleyeyim. Yoksa, çocukların hepsi 
olsun. Parantez içinde, ya buyurun efendim, buyurun sizi de alacağız. Bir dakika, ben konuşayım 
sonra. Şimdi öylesi var ki, Fenerbahçelisi, Beşiktaşlı, kötü bir şey değil ki. Helal olsun. Adam 
Fenerbahçeli. Şerefli kulübün üyesi. Her Galatasaray lisesinde okuyan, Galatasaraylı olacak diye 
bir koşul yok ki, zaten doğal değil. Doğaya aykırı. Adam belli bir yaşta gelmiş, Galatasaraylı da 
olur, Fenerli de olur. E ama Fenerliyi, biz zorla üye yapıyoruz, bu da bizden diye. Bize biri geldi. 
Daha doğrusu gelmedi. Formu geldi. İnceledik. Ya bir baktık çocuğun Beşiktaş’taki çarşıda, 
annesi, babası, kendisi, Beşiktaş formasını giymiş, işte kartal işareti ile Kartalın önünde resmi 
var. Bizde de okul mezunu, başvuruyor. Allah Allah dedik. Açtık, telefon ettik. Oğlum nedir? Dedi 
ki, biz dedi, ben dedi müracaat etmedim ki dedi. Ben dedi Beşiktaşlıyım dedi. İster alın, ister 
almayın, benim dedi öyle bir şeyim yok. Durumumuz bu. Yani bunu ben samimiyetle, sahadan 
geldiğimden söylüyorum. Hani şimdi bakın, Tüzükte, Tüzükte gerçekten samimi olmak lazım. 
Net olmak lazım. Açık olmak lazım. Ve örnek olmak lazım, diyerek, konuşmamı burada bitiriyor, 
hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Mehmet Bilen’e teşekkürler. Ben aslında hata yapmışım, kendisi ben bir 9 ay, herkese bir 
S veriyorum, konuşmayacağım dediğinde, kabul etmekle hata yaptığımı anlıyorum. Çok dolmuş, 
o anlamda. Sıkıntı yok yani, fikrinizi ifade ettiniz. Tüzük konusunda üyelik maddesi, tartışma dışı 
olduğu için, ben yani fikrim olmadığından değil, ama tarihsel Tüzüklerden de başlarım ama o 
ayrı bir oturum konusu olur. O yüzden hani cevap hakkımı saklı tutuyorum. Yalnız şöyle bir 
durum var. Açıkça ifade etmek lazım. 167 madde ve bir geçici maddeden oluşan Anayasamızı 
dört başı mamur tadil edelim dersek, en son bunu yaptığımızda, 1980’den 2010’a kadar 
değiştiremedik. O yüzden son Tüzük Komisyonlarında bizim ittifakla aldığımız karar şu. Parti 
parti, üyelik maddesini en sona bırakarak, Tüzüğün, Tüzük Tadil Çalışmalarının kitlenmemesi 
için, üyeliği sona bırakarak, parti parti kısmen değiştirmek, onun için de bu genel kurulda sadece 
zorunlu maddeler ve bizi karmaşık mahkeme labirentlerine sokan bir madde getirildi. Ona bağlı 
da yönetim süresi, kurulların görev dönemi süresi getirildi. O yüzden eğer bunu şey yaparsak, 
dört başı mamur, iyice düşünün, 3 ay da düşünseniz olmaz. En son 1980-2010, 30 yılda değişti 
ve bu değiştiğinde de torba yasa olarak oylandı. Ve daha sonra da bunun için de iptal kararları 
çıktı. Bir Sayın Üyemiz takip etseydi, bu Tüzük iptaldi arkadaşlar yani, bu realiteyi de konuşmak 
lazım.  
Takipsiz kaldığı için, bu Tüzük şu anda uygulayabiliyoruz, yani bunu da söylemek benim 
boynumun borcu. O yüzden, bu Tüzüğün 10 Haziran’da kısmi olarak değişmesinde sayısız yarar 
var. Ama bunu toplanalım, oradaki maddeler üzerindeki değişiklik önergeleri getirilir. 
Galatasaray demokrasisi çerçevesinde, enine, boyuna tartışılır ve sonuçta Galatasarayın en üst 
organı olan genel kurulumuz, karar verir. 
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Şimdi mikrofon bulabildik mi? Ben müsaadenizle İlhan Albayrak’a söz vermek istiyorum. İlhan 
bey, öne gelebiliyor musunuz? Yerinizden mi konuşmak istersiniz? Evet. İlhan kardeşim, öne 
gelebilirseniz, televizyon kamerası çekemiyor yani kayda geçmesi açısından.  
 
İlhan Albayrak 
Teşekkür ederim. Sayın Başkan, Sayın Divan üyeleri, genelde söz almak istemezdim ama 
mecburen söz almak durumundayım. Bir maruzatımı iletmek istiyorum. Gerçi biraz önceki 
konuşmacı ağabeyimiz bu konuyu dile getirdi. Sağ olsun, Dursun başkanım da bu konuda bize 
fikirlerini iletti. Konuşmamız, sohbet esnasında. Divan Başkanımız da ha keza aynı konuda 
yardımcı olmaya çalıştı. Yaklaşık rahmetli Mustafa Cengiz Başkanımız zamanından beri, epey bir 
zamandır, her sene dilekçe vermemize rağmen, yani benim babam Ali Tanrıyar rahmetli, babam 
da rahmetli oldu. Galatasarayın 100 yılındaki Almanakta da baş sayfadaydı. Sülalece 
Galatasaraylıyız açıkçası. Ama ben epey bir senelerdir, çocuğum iki tane üniversite okumasına 
rağmen, dünya ile entegre olmasına rağmen, maalesef çocuğumuzu üye yapamıyoruz. Bu 
konuyla alakalı, daha önceki başkanlarla da, Burak Başkanım da söz vermişti, yapacağız diye, siz 
de gelin bir konuşma yapın demiştiniz. Sayın Başkanım, Aykut Başkanım da bu konuyla alakalı 
bize yardımcı olacağını söylemişti. Ama maalesef elimizi, kolumuzu bağlayan bazı sebepler var. 
Bunlarla alakalı da bize düşen vazife neyse yapmak isteriz. Ancak bu şeyde, anladığım kadarıyla, 
10 Haziran’daki toplantıya katılmamız gerekiyor. Katılan herkesten rica ediyorum. Bir şekilde bu 
konuyu bir karara bağlayın, bu mağduriyetin bir şekilde giderilmesini istiyorum. Hassaten rica 
ediyorum. Diğer konular da vardı. Epey yurt dışından, bana telkinde bulunanlar var. Bazı konular 
var. Ama şu an gündem dışı olduğu için, onları daha sonra iletmek isterim. Teşekkür ediyorum, 
vaktinizi aldım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Biz teşekkür ederiz, Sayın İlhan Albayrak’a, kendisi engelsiz bir aslandır. Divan tribünümüzde, 
doğu tribünümüzde, doğu 114’teki Divan tribünümüzde, önümüzdeki haftalarda Divan 
üyelerinin yararlanma şekillerini, Yönetim Kurulumuzdan karar çıktığında, sizlere duyuracağız. 
Kendisi düzenli olarak bizim tribünümüzde yer almaktadır. 
 
İlhan Albayrak 
Şimdi şöyle başkanım, beni belki bilirler, bilmezler, bilmem. Türkiye'deki eski otobüs, Albayrak 
turizmin sahiplerindeniz. Çok dayak yediğimiz olmuştur. Türkiye'ye ilk gelen, tuvaletli, masalı, 
televizyonlu, 1983 senesindeki otobüsümüz, kulübümüze feda etmiş durumda, Denizli’ye gittik, 
dayak yedik, arabayı parçaladılar. Camları kırdılar. Başımıza gelmeyen kalmadı. O yüzden, 
herkes gibi benim de karınca kararınca, kulübe bir şeylerimiz olmuştur. Helali hoş olsun. 
Teşekkür ederim, sağ olun, vaktinizi aldım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sağ olun, var olun. Teşekkür ederiz. Şimdi Reşit Ömer Kükner’e söz vermek istiyorum. Ondan 
sonra Hayri ağabeye söz vereceğim. Sayın Hayri Kozak. 
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Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner, hepinize saygılar sunuyorum. 17 Mayıs’ta Galatasaray Divanında 
konuşmak mutlulukların en büyüğü, bir kere daha o yönetime o teknik heyete, o kadroya ve o 
taraftara çok teşekkür ediyorum. Gerçekten o gün Kopenhag’da bugünü gördüm ya, artık ölsem 
de gam yemem demiştik. Galatasaray bize bunları hep yaşattı, çok teşekkür ediyorum ve 
tekrarının yaşanacağını düşünüyorum. Çok kısa bir konuya değinmek istiyorum. Bugün 
kombinelerin son günüydü, 26 bin kombine satıldı. Bu takım, bu yapı, çok daha fazlasını hak 
ediyor, bir dönem, Mustafa Cengiz Başkan zamanında da vardı, İngiltere’den katlanır koltuklar 
getirilerek, kale arkalarını belirli maçlarda UEFA iznine tabi olmak üzere, açılması söz konusuydu. 
Bence gün o gündür, hatta Bora Bey’in de böyle bir açıklaması vardı. Bu konuda Galatasaray 
taraftarı adına sizden ricada bulunuyorum. Bu proses devam edecekse, böyle bir niyet varsa, bir 
an önce yapalım. Hepinize çok teşekkür ediyorum. Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ömer, Reşit Ömer Kükner’in bahsettiği konu, pandemi öncesi bunların denemeleri yapıldı. 
İlgili ekipman da denendi ama, komple seyirci yasağı gelince, uygulanamadı. Aslında bu iki kale 
arkası tribününde, 4 ile 5 bin yani, toplam 8 ila 10 bin bir kapasite artışı getirecek. Şu anda da 
açık konuşmak lazım. Hem yenileme döneminde, hem bugün başlayan genel satış döneminde, 
kombine ofisi neredeyse miting alanı, yani korkunç bir talep var. Saygıdeğer Yönetimimiz bu 
konuyu dikkate alacaktır diye düşünmekteyim.  
Sayın Hayri Kozak. Buyurun.  
 
Hayri Kozak 
Evet. Tekrar huzurunuza gelip, sizleri umarım rahatsız etmeyeyim. Biraz farklı konulara girmenin 
çok gerekli olduğunu düşündüm. Müsaade eder misin? Şimdi değişik konulara gireceğiz ama 
hepsi güncel konular. Çoğunuzun bunlarla da bilgi sahibi olmasının faydalı olduğuna inanan bir 
insanım. Onun için zaten 3 aylık raporun verilmemiş olmasını ondan eleştirdim. Şimdi bakın, 
hemen futboldan başlayalım. Şimdi futbolda biz bu sene olağanüstü bir transfer yaptık. 
Olağanüstü sonuçlar almaktayız. Büyük bir aksilik olmazsa ki, henüz bitmedi. Şampiyon da 
olmaya doğru gidiyoruz. Şimdi ben oturduğum yıllardan beri, hep söylediğim şeydir, yani benim 
dahiyane şeyim değil, herkesin de çoğunlukla mutabık olduğu. Yıllardan beri bizim iki yakamızın 
bir araya gelmemesi, futbolun doğurduğu parasal problemlerdendir. Yani baktığınız zaman, 
kulüple ilgili insanlar, hep yukarıdan aşağı gider kalemlerine baktığı zaman, bizim zararlara 
girişteki, para kaybedişimizdeki, bugünkü perişanlığımızdaki bütün şampiyonluklarımıza 
rağmen, rağmen, maalesef profesyonel futbol ve giderleridir. Şimdi ben bununla ilgili, 
hatırlayacaksınız, divanda bir sunum yaptım. O sunumda, bu senenin, çünkü çok yüklü bir 
transfer furyası olduğunu gördüğüm için, size bir açık sunum yaptım ben, yani işte …. 3 milyon 
buna ödendi, şuna ödendi, transfere şu ödendi, değil. Tartışılır. Bütün detayıyla size açıklama 
yapmıştım. Orada bulunanlar hatırlarlar. Şöyle bir şey. Şimdi burada transfer edilen bütün 
futbolcular var. Yıllık maaşı, bonservisi, menajerlik, sözleşme süresi ve son maaş bakiyeleri. 
Şimdi burada hiçbir surette bu türlü bir detay bize verilmez. Ben bunu uğraştım, ama doğru 
rakamları aldığıma inanıyorum ve arkasındayım rakamların. Burada bir şey yaptık. Şimdi 
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muhasebe dışı giderler diye bir şey vardır bizde, hepiniz bilirsiniz bunu. Muhasebe dışı, neden 
muhasebe dışı? Muhasebeci giderimiz olmadığı için değil. Diyelim ki, 3 yıllık mukavele yapmış 
futbolcu, bu yılı maliyete alıyorlar, diğer iki yılı muhasebe dışı tutuyorlar, ya satılırsa diye, ama 
sen mukaveleyi basıyorsun, taahhüt altına giriyorsun. Bu senin resmen borcundur. Dolayısıyla 
ben onları da içeri almak suretiyle belirttiğim bir çalışma yaptım. Şimdi bunun karşısında, çok 
değerli arkadaşımız ki, futbola çok emek veriyor. Geçen sene baskette çok başarılı işler yapmıştı. 
Erden Timur, dikkat etmiş, benim hesaplara şöyle bir bakmış. Bir cevap vermiş. Ben de 
bulunamadım maalesef, sonradan duydum ve inceledim ben. Şimdi ben size, birkaç rakam 
söyleyeceğim. Sevgili Erden Bey, inşallah tekrar beraber oluruz da Erden Timur’la karşılıklı bunu 
görüşürüz. İddiası şuydu, eski yıllar itibariyle siz bakmayın, böyle yüksek rakamlar çıkmıyor. 
Hayri Beyin söylediği, Hayri’nin söylediği şeyler, aşağı yukarı, hemen hemen aynı hesaba geliyor 
veya daha da bağlı kalıyor şeklinde bir şeyler söyledi. Şimdi bizim bir noktamız var. Bunu bilelim 
arkadaşlar, bizim bütün mali raporlarımızda, yani genel kurul raporlarının muhasebe 
bölümlerinde, futbolda değil, bütün sporların detaylı giderleri yazar, özellikle futbolda biz Tüzük 
Komisyonlarında görev alırken, ayrıca futbolun belirgin olarak giderlerinin yazılmasını istedik ve 
bu yazıldı, yıllardır yazılıyor, bugün de yazılıyor, şimdi Sportif A.Ş.’nin sayfalarına girerseniz, bu 
sene yapılan futbol harcamalarını bulursunuz. Ben de oturdum, arkadaşımızın bu söylemlerini 
duyunca, ben de elimin altında raporlar vardı. Çabuk çabuk söyleyeceğim size. 2013’ten 
başlayacak, 2022’ye kadar, tümü, futbolun giderlerini, amortisman ve itfa payı öncesi 
giderlerini, söyleyeceğim rakamlarda futbolcuların transferde, işte otobüs tutmuş, kirasını 
mirası hepsi içindeyken, geçmiş yılların rakamlarını size ben okuyacağım şimdi. Bakın, 2013 
küsuratı okumayacağım, 290 milyon. 2014, 347 milyon. Hepsi TL şimdi. 2016, 262 milyon. 2017, 
417 milyon. 2018, 585 milyon. Bunların hepsi mali raporların içinde yazan rakamlardır. 2019, 
668 milyon. 2020, 610 milyon, dikkat ederseniz yavaş yavaş yukarı doğru gidiyor. 2021, 873 
milyon. 2022, 1 milyar 273 milyon, şimdi benim yaptığım çalışmada da rakam, istediğiniz zaman 
inceleyebilirsiniz. Aynı rakam, yani 2022 de 1 milyar 273 milyon yapan rakam, okuyorum. 2 
milyar 221 milyardır. 1 sene önce, son 10 yılın en yüksek rakamına ulaşmış olan sene, o zaman 
1 milyar 273 milyon TL olan futbola giderimiz, benim yaptığım 2023 hesabında, sorumluluğu 
bendedir, 2 milyar 221 milyondur. Bir dakika, bir dakika. Heyecan yok. O kadar, yani ben fazla 
akıllı değilimdir ama, bunları düşünmeyecek kadar da aptal değilim, tamam mı canım? Şimdi bu 
111 milyon, euroya tekabül eder, verdiğimiz rakam, bugüne kadar Galatasaray kulübünde öyle 
bir rakam olmamıştır. Zaten bunu sormana gerek yok. Ben diyorum ki, 1,2 milyar TL dediğim 
zaman, bugün de 2 milyar 200 TL dediğim zaman bak ne oluyor? Şimdi baktığımız zaman, 2017, 
2018, 2019, 2020 yıllarının toplamı, toplamı bizim son yıl yaptığımız giderle eşit. 2 milyar 227 
milyar TL, o da TL. onlar da TL, 4 yıllık bir parayı biz 1 senede harcamışız, bunun Türkçesi bu. Ben 
de bu rakamın arkasındayım. Onu da söyleyeyim size. Şimdi onun için, biz şey diyoruz filan, yani 
cevaplar verilirken, biraz daha itinalı olursa iyi olur. Çok özür dilerim. Çok özür dilerim. Bunu her 
zaman için Erden Beyle oturur, bunu neden yaptım, bu bir yarış değil, rekabet de değil. Yani bu 
sene yapılan transfer harcamalarının böylesine devasa gidişinin yanında, UEFA dan açıklanan 
yeni raporları filan hepiniz takip ediyorsunuzdur muhtemelen. Biz çok kötü bir yolda gidiyoruz. 
İşte en son aldığımız futbolcu daha dün, 15’inci dakikada takımdan atıldı. Adam zaten yarım 
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yamalak oynuyordu. Maliyeti, hemen şuradan söyleyeyim size. O İtalyan futbolcuyu 
söylüyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayri abi, şu anda şampiyona devam ederken, aktif bir futbolcumuz hakkında, burada 
konuşmayı ben şahsen doğru bulmuyorum. 
 
Hayri Kozak 
Ben onun sorumluluğunu alarak konuşuyorum kardeşim tamam mı? Orada Sayın Başkan 
oturuyor. Evet. Nicolo’nun bize maliyeti, 11 milyon 900 bin Euro olarak görünüyor. Şimdi ben 
bunu ortaya koyuyorum. Özünde şunu söylüyorum. Futbol giderlerimiz, bizim mahfımıza, eğer 
biz kötüye doğru gittiysek, borçlarımızı ödeyemez durumdaysak, bunun en üst kademede duran 
sebebi, profesyonel futbol harcamalarıdır. Bunu iddia ile söylüyorum. Geriye dönük 30 seneyi 
de girerim. Her kim istiyorsa. Şimdi Erden Beyin, alt yapı konusunda önemli bir uğraşları var. 
Ağabeyimizin de hakikaten çok hoşuna gitti. Şimdi ondan, bir iki cümle söyleyeceğim size, 
dünyadaki modelleri inceleyerek çalışmalarını yapmışlar. Kendisine divan toplantısına iştirak 
ederek anlattıkları için teşekkür ediyoruz tabii. Kulübün vizyonu, Avrupa’dan, Avrupa’nın 10 
akademisinden, yani 10 ayrı kulübünden biri olmak üzere, misyon, strateji, konuşmalarıyla çok 
kapsamlı bir çalışmanın başındalar. Şimdi şöyle, Avrupa’nın en yüksek potansiyeli olan ve değeri 
olan ülkelerden, 10’unu, 15’ini seçeceğiz. Onlarla işbirlikleri yapmak suretiyle biz alt yapımızı 
geliştireceğiz. Mükemmel bir şey, tabii. Bunun aksine olmaz demek mümkün değil. Ama paldır 
küldür girmek başka, hesabıyla, kitabıyla girmek başka. Herhalde bu çalışmalar, devamlı Avrupa 
seyahatleri, ortak görüşmeler filan bugünkü bizim akademi masraflarımıza, yani alt yapıya 
yaptığımız masraflara, ciddi, çok ciddi bir ilave getirecektir. Benim hemen şunu söyleyeceğim ve 
geçiyorum. Bize aynen inşaat maliyetlerinde olduğu gibi, bize bu projenin maliyeti, kaç ülkeyle 
çalışılacak, her ülkeyle kaç para harcama yapacağız. Süreleri ne olacak? Bir tablo versin ki, siz 
değerli üyeler, bunu değerlendirerek kararınızı verin. 
Şimdi UEFA’nın yeni kurallarından birkaç, bir iki kelime söyleyeyim size. Şimdi Türkiye UEFA 
kulüp müsabakaları, ülkeler sıralamasında, 2021, 2022 sezonunu 20’nci sırada tamamladığı için, 
Avrupa kupalarına 4 takım ile katılacaktır. Dikkatinizi çekiyorum. Biz bu yıl şampiyonuz artık 
diyoruz, 4 takım ile oynayacağız. Yani böylesine ulu bir rakamı harcamışız, neden? Şampiyon 
olmak için, evet oluyoruz da. Ama sonunda 4 ayrı rakiple oynadıktan sonra, ikinci tura çıkacağız. 
Şampiyon kâğıt üzerinde, birinci eleme turundan katılıp, 4 tur geçmesi gerekiyor. Ancak eğer bu 
sezonun şampiyonlar ligi şampiyonu, kendi liginden, bir şampiyonlar ligi katılım hakkı elde 
ederse, o zaman biz bir takım daha düşürme hakkını kazanıyoruz. Daha fazla uzatmayayım. Çok 
zor şartlarla karşı karşıyayız, bunu söyleyerek geçeyim. Ayrıca UEFA, ayrıca çok çok katı kurallar 
bize geliyor diyorum ben. 
Şimdi çok hızlı şekilde bizim alamadığımız 3 aylık raporla ilgili, ben size hızlı hızlı geçerek, benim 
yaptığım çalışmalarla bugünkü durumumuzu rakamlarla yansıtmak istiyorum.  
Bizim Galatasaray konsolide, Sportif A.Ş. 9 ayı, Galatasaray konsolide 12 ay, Galatasaray dernek 
bireysel, Sportif A.Ş., Sportif A.Ş. diyerek, çeşitli kuruluşlarımız ve şeylerimiz. Şimdi bakın 
hepsinin biri hariç hepsi zararla kapatmış, biri hariç. İsim de söylemeyeyim. 311 milyon, 524 
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milyon, 609 milyon, 597 milyon zarar. Bunların toplamı, 2 milyar 41 milyon zarar. Bu senenin, 9 
ayın sonunda. Bunu da bir kenara yazalım. Yanında finansal borçlarımız, normal borçlarımız, 4 
milyar 633. 2 milyar 749, toplam borç-alacak 1 milyar 795 le kapanmış. Hep, kabarık, kabarık 
rakamlar. Teminatlar, bizim şu anda bankalara 12,153 milyar teminat vermiş durumdayız. 
Bunların hepsi görüyorsunuz, kat’i teminatlardır. Şimdi tüm şirketlerde öz kaynak sorunu vardır. 
Öz kaynağı olumlu yönde olan hiçbir şirketimiz yoktur. Hepsi olumsuz taraftadır. Şarta bağlı 
yükümlülükler, söylediğim rakamların tamamen dışında, o bile çok küçük rakam olmasını ümit 
ederken, bakın biri 832 milyon, diğeri 1 milyar 864 milyar olmak üzere, 1 milyon 864 milyar 
olmak üzere, 2 milyar toplam 496 milyar oluyor. 2 milyar 496, sadece iki tane şarta bağlı 
yükümlülükler. Neler olduğunu, isterseniz de söyleyebilirim size. Bu 10, 9 aylık, 3 şeyin sonucu. 
Bu kadar bilgiyle yetinelim. Benim söylemek istediğim, başında da söyledik, ilk bölümde bizim 
bilgiden yoksun olmamamız lazım. Kulübün hangi aşamada olduğunu, parasal olarak, nasıl bir 
sevinç veya nasıl bir üzüntü beklediğimizi görebilmemiz için, bu rakamlara sahip çıkıp, onları 
incelememiz lazımdır. Başka türlü iki yakamız bir araya gelmez diyorum. Hepinize iyi günler 
diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak’a teşekkürler. Sayın Can Çobanoğlu, buyurun.  
 
Can Çobanoğlu 
Sayın Başkan, Kulübümüzün Yönetim Kurulunun Değerli Başkanı, yöneticileri, bilerek son, 
aslında konuşmaya da niyetim yoktu. Yalnız bir iki konu, çok, bana göre önemli diye huzurunuza 
çıktım. Bizi televizyonlarından seyreden değerli Galatasaraylılar, öncelikle bu işin içinden gelmiş 
biri olarak, oynanmamış maçları, oynanmış gibi sayıp, şampiyonluğu aldık, henüz demeyelim. 
Saha içi ve saha dışı, bir sürü aşmamız gereken engel var. Onları bitirelim, zaten alışığız, bundan 
önce 22 kere şampiyon olduk, 23’üncüyü de inşallah hep birlikte kutlarız.  
Daha sonra birkaç kısa kısa konuya değineyim müsaade ederseniz, çok uzun değil. Sonda da 
aslında niye çıktığımı söyleyeceğim. Tüzük Tadili çok önemli. Tüzük Tadilinin herkes, hani 
seçimlerde herkes bir kişiyi getirsin filan deniyor ya, hakikaten herkes bir kişiyi getirsin, biz bu 
işi aşalım. Çünkü spor kanunu, yani 7405 denilen kanun, aslında bizim kulübümüzü elimizden 
alacak, en son raddeyi söylüyorum. Öyle bir kanundur. Dolayısıyla bu işin şakası yok. Yönetim 
de bunun farkında, üyelerimizin de farkında olacağını düşünüyorum. Diğer kulüpler aştılar, ama 
bizim bir an önce bunu aşmamız gerektiğini ve bu konunun çok hassas olduğunu da bir kez daha 
hatırlatmak istiyorum. 
Burada kaybolan formalarla ilgili konuşma yapmıştık. Bu, bununla ilgili sevindirici bir gelişme 
oldu. Kulübümüz, 12’siydi galiba Divan değil mi? 13’ünde davaya müdahil oldu, Kulübümüzün 
iki avukatı gitti. Ben Yönetim Kuruluna bu konuda teşekkür ediyorum. Sanık olan arkadaşlardan 
beni arayanlar oldu. Durumu anlattılar, aslında mağdur olduklarını söylediler. Ben de yüce 
mahkemenin bu konuda kendileriyle ilgili en doğru kararı vereceğini onlara ilettim. Ancak bana 
söyledikleri, aslında kendilerinin üstünde de araştırılması gereken bazı mercilerin olduğu idi. 
Bunu da sizinle paylaşmak istiyorum. Özellikle de kayda geçsin istiyorum. (O zaman mahkemede 
konuşsunlar.) mahkemede de söylediler. Dava ikiye ayrıldı. Bazı isimler ilave edildi ve o isimlerin 
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ifadeleri alınmak üzere mahkemeye davet edilmesine de karar verildi. Evet. Onu da sizinle 
paylaşayım. 
Hayri ağabey, Erden Timur kardeşimizin detaylı çalışmasıyla ilgili, kaygılarınıza katılıyorum. 
Kendisine de ilettim. Bu sadece kağıt üzerinde ve wishful bir çalışma gibi görünüyor. İyi niyet 
çalışması gibi görünüyor. Bunun bir maliyet tablosu ve uygulanabilirliği ile ilgili mutlaka 
konuşmamız lazım ve bunun sponsoru da kimdir, onu da bilmemiz lazım. Çünkü kulüp bu yükü 
çok kolay kaldıramaz. 
Efendim, yabancı kuralı. Takımın maliyetini konuşuyoruz. Elimizdeki Türk oyuncu sayısına göre, 
önümüzdeki sene de şanslı gibi duruyoruz. Onu da buradan söyleyeyim. Ancak Türkiye Futbol 
Federasyonu nezdinde, bunun bizim Kulüp tarafından bir öneriyle yenilenmesi lazım. Yani biz 
şuna karşıyız, buna karşıyız demekle bu iş olmuyor. Çünkü Futbol Federasyonu zaten bu işten 
anlamıyor. Futbol Federasyonu öyle atanmış arkadaşlarımızın orada durduğu bir yer. Bunun 
örnekleri ve Türkiye genelinde nasıl yapılması gerektiğini, ben Yönetim Kurulu üyelerimiz, 
arkadaşlarımızla ve Erden Beyle de paylaşıyorum. Paylaşmaya da devam edeceğim. Türkiye'de 
bu işin nasıl uygulanması gerektiğinin de öncülüğünü biz yapabiliriz. Bunu da burada sizlerle 
paylaşıyorum. Ki Okan hoca da bu işten mutlu olmadığını söyledi. Hakikaten kulübede 
olduğunuzu düşünün, oyuncu değiştireceksiniz. Ya içeride kaç Türk vardı, ya da çekilen takımın 
oyuncusunu, Türk statüsünde oynatıyorum. Ne olacak? Ve o sırada maç da akıyor. Bir de bunun 
telaşını ve heyecanını düşünün. Ama Riva’da oturarak, bunları anlamanız mümkün değil. 
Taner ağabeyle geçen divanda burada konuşuyorduk. Sayın Başkan da Florya ile ilgili bilgi 
veriyordu. Taner ağabey bana döndü dedi ki, kulağıma, herhalde bizi evden dinliyordur. Onlar 
çünkü Galatasarayın rahmetli Kemal Onar, Hayri ağabeyim, Taner abi, hani o kadrolu diye 
aslında bizim takıldığımız ağabeylerimiz, aslında siz iyi ki varsınız. Çünkü bu işin sonuna kadar 
benimseyerek, kendi işinizmiş, evinizmiş, mirasınızmış, ailenizmiş gibi, kulübü yalnız 
bırakmıyorsunuz. Biz size minnet duyuyoruz. Teşekkür ediyoruz. Eleştirin, olabilir. Burası fikri 
hür, vicdanı hür, irfanı hür bir Kulüp, herkes eleştirebilir. Tekrar teşekkür ediyoruz, bize yol 
gösterdiğiniz için. Efendim Florya’daki yol işini Sayın Başkan halletmiş, ben Taner abi bana 
söyledikten sonra, Başkana gittim, konuştum. Herhalde o müjdeyi kendisi verecek. Benim daha 
fazla bilgi, oradan bir, iki parsel arası yol geçiyormuş. O yolla ilgili belediye ile ilgili görüşme 
yapılmış ve o işi de halletmiş. Buradan da başkana bir kez daha teşekkür ediyorum. Bu 
teşekkürün yanında, efendim tevhid edilmiş arazide, yol kısmının yerine, kenarda bir bölüm, 
terk edilmiş ve arsalar birleştirilmiş, dolayısıyla muradımıza ermiş vaziyetteyiz. Başkanın şifreli 
olarak söylediği, kıskanılacak derecede bizi takip eden diğer kulüplerle ilgili, fazla da bir malzeme 
üremesin diye, bu konuda anca bu kadar, açık bir toplantıda bu kadar bilgi vermenin doğru 
olduğunu düşünüyorum. Tabii. Ya bir divan toplantısında bir başka kulübün malıyla, mülküyle 
ilgilenen konuşmalar yapılıyor, düşünün yani. Böyle bir şey olmaz. Konu değişmesin diye 
söyleyeceğim ama efendim bize stat yapılmış, ya bıraktığımız yere yapılan gayrimenkulün, bir 
değerine bakın bakalım. Bizim bıraktığımızla oradaki üretilen değer arasında ne kadar fark var. 
Galatasaray kazık yemiştir o işten. Hiç kimse konuşmasın. Neyse, buradan da selam olsun. 
Efendim bir zorluk içerisinde kimsenin yapmadığını da en son ben konuşmacı olayım diye 
istedim. Ben yapayım. Bu yöneticilik zor iş. Başkan galiba gitti. Hakikaten... 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Toplantıya gitmek durumundaydı Sayın Başkan. Ama Yönetim Kurulu üyeleri buradalar. 
 
Can Çobanoğlu 
Peki. Buradalar tabii, buradalar. Bizde eleştiri daha çoktur. Marifet iltifata tabidir ama biz iltifat 
etmeyi çok sevmeyiz. Genelde insanlara da hep yapamadıklarını söyleriz. Çocukluğumuzdan beri 
de böyle bir kültürle büyüdük. Aferin evladım yerine, siz ne biçim iş yapıyorsunuz, işte niye zayıf 
aldın, top oynama, terleme, ayakkabını şöyle yapma, filan diye, hep azarlana azarlana büyüdük. 
Azarlamaya da devam ediyoruz. Halbuki bu kürsüden, ben Yönetim Kurulunun, hepimizin bildiği, 
çok zor bir süreçle, çok zor bir dönemde, devraldıkları görevi, önemli bir özveriyle yerine 
getirdiklerini ben takip ederek kendilerini biliyorum. Dolayısıyla müsaade ederseniz, ben bir 
teşekkür etmek istiyorum. Çünkü işleri var, aşları var, evleri, herkesin yaşı var. Bir mesai 
veriyorlar, bu mesainin karşılığında da bir teşekkürü hak ediyorlar. İyi yaparlar, kötü yaparlar, 
ama iyi niyetle çalıştıklarına inanıyorum. Ben Başkan nezdinde Yönetim Kuruluna da teşekkür 
ediyorum. Beni dinlediğiniz ve sabrınız için, hepinize de tekrar teşekkür ediyorum. Hoşça kalın. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Can Çobanoğlu’na teşekkürler. Kendisi bu 4’üncü gündem maddesindeki son 
konuşmacımızdı. Şimdi ben bir kısa açıklama yapacağım. Haziran toplantımızı, şampiyonluk 
yıllarında yaptığımız gibi, inşallah şampiyon olduğumuzda, ki olacağız. İnanıyoruz. Florya’da bir 
barbekü tarzında, bir Galatasaray geleneği, bir divan geleneği yapacağız. Bu konuda tarih 
vermiyorum. Çünkü sıkışık bir genel seçim, ondan sonra genel kurul, Haziran’da, haziran ayı 
toplantımız için konuşuyorum ama, onun tarihini bilahare yönetimle birlikte belirleyeceğiz, 
çünkü Florya’daki ajandanın da ona uygun olması lazım. Ben şimdi, tabii ki. Ben şimdi Yönetim 
Kurulumuzdan sırayla muhasip üyemiz Sayın Levent Yaz, sonra hukukçu, hukuktan sorumlu 
Yönetim Kurulu üyemiz Can Natan ve son olarak da Yönetim Kurulu adına, İkinci Başkanımız 
Sayın Metin Öztürk’e söz vereceğim.  
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi Levent Yaz 
Evet. Sayın Divan Başkanı ve Heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, sevgili Galatasaraylılar, bunu 
daha önceden hazırlamıştım, fakat ben sunmadan birçok insan, konu hakkında birçok yorum 
yaptı. Ben özellikle Hayri ağabeye, Ayhan ağabeye bu konuyu iletmek istiyorum. Biliyorsunuz 
spor yasası gereği, mali yılımızda değişiklik oldu. Onunla ilgili bir geçiş dönemi yaşıyoruz, bu 
konuyla ilgili sizlere kısa bir bilgilendirme yapmak isterim. 
Mali işler olarak, bu geçiş döneminde mümkün olduğunca, şeffaf, hesap verir ve planlı geçmek 
için uğraş veriyoruz. Bu suretle yapılan çalışmalarımızdan, hedeflediklerimizden bahsetmek 
istiyorum. Bu 5 aylık dönemle ilgili biliyorsunuz, spor yasası gereği, mali genel kurulda, size bir 
bütçe sunmuştuk. Bu dönemin resmi olmayan, dernek bütçe gerçekleşen raporunu size Haziran 
divanında sunacağım.  
Böylelikle dernek tarafının ilk 5 aylık rakamlarını göreceksiniz. Sportif A.Ş.’nin Şubat ayı sonunu 
kapsayan 9 aylık raporu KAP’ta zaten yayınlanmıştı. Bu suretle geçiş döneminin son 3 aylık 
Sportif A.Ş. datası dışında, Mart, Nisan, Mayıs, tüm rakamlara hâkim olmuş olacaksınız. Geriye 
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kalan son data da yani 12 aylık Sportif A.Ş. mali tabloları, 9 Ağustos’ta açıklanacak. Bu ara 
dönemle ilgili tüm datalar size ulaşmış olacak.  
Tüzük Genel Kurulunda, yeni Tüzük kabul edildiğinde de Ekim ayı mali genel kurulunda ise size, 
bir senelik, yani 1 Haziran 2022, 31 Mayıs 2023 bağımsız denetimden geçmiş, kulüp konsolide 
faaliyet raporu, çıkarmak için organize olmaya çalışıyoruz. Yeni döneme hazırlık anlamında bu 
raporun çok önemli olacağını düşünüyoruz. Bu rapor bir sonraki mali genel kurula da baz teşkil 
edecektir. Böylelikle gelecek seneyi bu seneyle kıyaslama imkanına kavuşacağız. Diğer yandan 
dernek bütçe gerçekleşen tablosunun kesin halini de yine Ekim ayına sizlere sunuyor olacağız. 
Şimdi birtakım eleştiriler oldu, onlara cevap vermek istiyorum. Hayri ağabeyin, 3 aylık konsolide 
rapor niye çıkmıyor gibi bir serzenişi oldu. Şimdi bir geçiş dönemindeyiz. Eski Tüzüğümüz, bu 
geçiş dönemine cevap vermiyor. Yani biz 3 aylığı çıkarttık diyelim. Sonraki iki ay ne olacak? 2 
ayla ilgili ne yapacağız? Biz daha büyük bir resim sunmaya çalışıyoruz. Amacımız bu, o yüzden 
dolayı, 5 aylık dernek, tüm bütçe gerçekleşeni Haziranda size bildireceğiz, daha sonrasında, 
09.08’de de şey çıkacak. Sportifin bağımsız denetimden geçmiş raporları çıkacak ve konsolide 
olarak da ara dönem olarak, geçen seneyi ara dönem olarak, 1 Haziran 2022 – 31 Mayıs 2023 
olarak, sıfırdan hazırlık yapacağız, size öyle sunacağız. Bu en doğru yöntem olduğunu biz 
düşündük ve bununla ilgili mali işler çalışmakta. Tüzüğün cevap vermemesi, şu anki geçiş 
dönemine cevap vermemesinden dolayı, 3 aylık, açıklamanın anlamsız olacağını düşündük, 
zaten o da Temmuz ayında açıklanacaktı. Zaten Temmuz ortasındaki divanda sunacaktık. 
Ağustosun başında sportifi sunduğumuz zaman, zaten her şey yerli yerine oturmuş olacak. 
Yine Hayri ağabeyin birtakım rakamlarla ilgili bence yanlış algısı var. Bence Hayri ağabey, riskle 
zararı karıştırıyor. Birtakım riskleri alıyoruz biz, evet, bu doğrudur. Fakat bu riskler zarar değildir, 
o dönemin gelirleri de vardır. Bonservisler de sıfır değildir. Evet bir riskleri aldığımız doğru, ama 
burada yapılması gereken şey şu, bizim aldığımız diyelim ki 10 milyon dolara bir oyuncu aldık. 2 
sene içerisinde onun ne kadar bir faiz işlediği, diyelim ki, %10, 11 milyon dolar oldu. 11 milyon 
doların üzerine sattık mı, satmadık mı? 15’e satarsak, 4 milyon kâr ettik, 1’e satarsak, evet o 
anda biz risk aldık, fakat bu bir zarar değildir. O dönemin gelirleri vardır, varlığımızın da bir geliri 
vardır. O konuda bir karışıklık olduğunu düşünüyorum. 2,5 milyar TL zarardan bahsetti. Bizim 
Sportif A.Ş.’de 9 aylık zararımız 525 milyon TL, bu şartlarda kendi yaptığı hesaba göre Hayri 
ağabeyin, 1 ay içerisinde biz dernek, tabii dernek de dahil buna. Dernek artı 1 aylık sportifte 2 
milyar civarında bir zarar ettiğimizi iddia ediyor. Böyle bir durum, gerçek değil. Zaniolo 
konusunda bir yorum yaptı. Zaniolo bizim çok değerli bir oyuncumuzdur. Dün bir hata yaptı, 
evet. Fakat son zamanlarda form tuttuğunu görüyoruz, çok iyi çalıştığını görüyoruz, biz 
Zaniolo’nun arkasındayız ve ondan da faydalanacağımızı ve gerekiyorsa da iyi bir şekilde, maddi 
anlamda, iyi bir şekilde çıkışını da yapacağımıza inanıyoruz. Bu kısmı böyle geçeyim. Ayhan 
ağabeyin birtakım eleştirileri oldu. Ekim ayında niye dedi. Şimdi Ekim ayında olmasının nedeni 
şu Ayhan abi. 09.08’de Sportifin bilançoyu çıkartabiliyoruz. Bağımsız denetimden geçen, 
09.08’de çıktığı için, en kısa ve en kesin rakam Ekim başı olduğu için yani derneğin rakamları da 
gelecek, IFRS olarak, bununla birleştirilerek, Eylül ayına yetişmeme ihtimali olduğu için, Ekim 
ayının ilk yarısında olmasına karar verdik. Yani her gelen bunu rahatlıkla sağlayabilsin diye. Fakat 
çıkarsa şayet daha önce, eylül ayında zaten biz divanda size bu sunumları yapacağız.  
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Ama mali genel kurulda konsolide raporda eksik kalmamak, mahrum kalmamak için bunu bu 
şekilde düzenledik. Nisan ayı bütçe ile ilgili bir, niçin Nisan ayında bütçe yapıyoruz dediniz. Şimdi 
esasında, yani bütçe toplantısını Nisan ayına niye aldık gibi, demediniz mi onu? O zaman ben 
yanlış anladım. Bütçe devamlılığı ile ilgili bir şey bu. Yani biz yeni bütçe devamlılığını sağlamak 
zorundayız. Yeni gelen bir yönetim, zaten siz onun cevabını da verdiniz. Birazcık tabii ki, şey 
geliyor oraya, daha, ne diyeyim, amatör geliyor. Bir 3, 4 ay kendisini, en azından draft olarak 
elinde bir şey olsun, bütçe devamlılığımız olsun anlamında yaptık. Zaten şu andaki durumumuz 
da bu. Biz biraz daha öne aldık bunu, yani Mart’tan Nisan’a aldık sadece, ondan ibarettir. 
Florya kredisi ile ilgili bilgi olmadığını söylediniz. Ben bunu genel kurulda size anlatmıştım. Daha 
doğrusu, herkese anlatmıştım. TLref+ %5,4, %1,5 komisyon, %4,5’te temsilci komisyonu var. Bu 
nasıl ödenecek? Biraz önce Başkanımız anlattı. Bunu Mecidiyeköy’den gelen gelirle ödeyeceğiz. 
Bir kısmını da yakın zamanda ödeyeceğimizi size söyleyebilirim. Genel olarak bir konsolide bütçe 
konusu gündemde, biz buna hayır demişiz gibi bir izlenim oluşuyor, sanki biz buna dirayet 
gösteriyormuşuz gibi izlenim oluyor. Öyle bir durum yok. Spor yasasının alt maddeleriyle, spor 
yasası bir denk bütçeden şu anda. Yani bütün konsolide olarak denk bütçeden bahsediyor. Fakat 
biliyorsunuz, Fenerbahçe, Beşiktaş, Galatasaray, biz çok daha iyi durumdayız, ama onlar çok 
büyük borçlara sahip oldukları için, biz denk bütçe verdiği zaman o takımlar, sadece faizi, 
hasılatlarını karşılamıyor. Bu şekilde bu takımlar batacak. Şimdi şu şartlarda bunun alt 
maddelerinin gelmesini bekliyoruz. Alt maddeler geldikten sonra, biz biraz daha konu hakkında 
bilgimiz olacak. Diğer yandan da SPK mevzuatı açısından da bir bütçe sunmak, yani fiyat 
hareketlerinde sıkıntı yaratır mı konusu da bir yanda gündemimizde duruyor. Çünkü Sportif 
A.Ş.’miz biliyorsunuz halka arz edilmiş durumda. Biz bir bütçe sunduk. Diyelim ki, 500 milyon TL 
kâr edeceğimizi sunduk. Olmadık fiyat hareketlerine sebep olabiliriz. Bunları SPK açısından da 
değerlendirmemiz gerekiyor. Tüm bunlar sonrasında, bunlar oluştuktan sonra, bu konuları hep 
beraber oturup tartışacağız. Yani bugün sanki bu Divan Başkanımız çok kere bahsetti bundan, 
bu bir dinamik süreç. Yani biz bugün bu Tüzüğe geçeriz, 3 ay, 4 ay sonra bir Tüzük Genel Kurulu 
daha yaparız, bu bütçe konusunu da içine koyabiliriz. Ama şu anda elimizdeki veriler bununla 
ilgili konuşmaya çok yeterli değil. Oluştuktan sonra, hepsi ile ilgili tekrar hep beraber 
konuşabiliriz. Ben kişisel olarak bunun doğru olduğunu da düşünüyorum. Onu da size 
söyleyeyim. Çok teşekkür ederim. İyi günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Levent Yaz’a teşekkürler. Sayın Hayrettin Kozak bir katkıda bulunacakmış. Buyurun. 
 
Hayrettin Kozak 
Vallahi günahım yok benim, buraya gelirken ama sevgili Levent kardeşimin bir iki şeyine itiraz 
etmeye mecburum. Şimdi bazı rakamları yanlış dedi. Birinci ricam şu. Net rakamları bana yanlış 
olanları söyle, sizden özür dileyerek düzeltelim. Bir. İki, şimdi ben şirketler itibariyle belli 
dönemin giderlerini okudum, tek tek, onlara da itiraz ediyorsanız hemen söyleyin, çünkü 
bunların hepsi, kulüpten üretilmiş raporlardan alınmış rakamlardır. Nesi? Sonra gider demek 
zarar demek de değildir. Orada bir anlaşalım. Gider devam eder. Yıl sonuna kadar, belli dönem 
sonra zarara dönüşmesi, gider, belki iki gün sonra kâra dönüşür. Yani gider, zarar. Ben 
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yakıştıramadım. Kusura bakmasın. Asla öyle bir şey demedim. Ben bütün şirketlerin belli dönem 
sonunda durumunu rakamla söylüyorum. Yanlışsa beni mahcup edersiniz. Ama ben doğruyu 
söylüyorlar, burada oturan insanlar, bu bilgiler ellerinde olmayan insanların, kulüplerinin hangi 
noktada olduğu hakkında bilgi sahibi olurlar. Benim yapmaya çalıştığım budur. Şimdi dönem 
kârlarını okudum. Bunun içinde bir tane kâr vardır. Galatasaray derneğinde, 419, nasıl olduysa 
o, orada bir artısı var. Onun dışında bütün şirketler zarardadır. Şimdi borç-alacak, finansal 
borçlar, onları da okudum. İsterseniz okuyayım teker teker, hangisi yanlışsa söyleyin. Bunların 
hepsi raporlardan alınmıştır ama. Teminatlar, 4 milyar 567 milyon, bir teminatımız var ayrıca, 
yani birkaç grup onlar, çünkü. 5 milyar 586 bir diğer teminatımız var. Toplam olarak bu kulübün 
12 milyon 153 milyar verilmiş bankalara teminatı var diyorum ben, siz bana deyin ki, hayır 500 
milyon. Çok memnun olurum vallahi. Öz kaynakların tamamı aynı. Zayıflamış durumdadır 
dedim. Aksi varsa, söyleyin bana. Daha mevsim devam ediyor. Daha yolun yarısındayız. Yıl 
sonuna kadar vaktimiz var. Ölmedik, gebermedik ama belli girişim, ben niye 3 ayın raporunun 
verilmediğine ben rahatsız olduğumu, Levent kardeşim. Şimdi onu uzattığın zaman, 6 ay, 4, 5 ay 
zaten gecikmişiz biz. Neyin ne olduğundan, bilmiyorum. Lütfen ben sana net bir şey sorayım da 
beni tatmin et. Buyur, buyur. (Dinliyorum sizi.) beni tatmin et. Şimdi bir örnek vereceğim. Ya biz 
büyük böyle çok da ümitli olduğumuz bir Mecidiyeköy projemiz var bizim. O akşamı herkes 
hatırlasın. Bir çağrı yapıldı. Satışa arz edilen şey. Çılgın bir şey vardı, orada da çılgın bir sunucu 
vardı. Şeyin sonuna bitişe çok kısa bir süre kala, o sunucu aynen şunu söyledi. Hepiniz de 
oradaydınız. Şu kadar adet dairemizin şu kadarı tamamı satılmıştır. Son 4 daireyi de Başkanımız 
almıştır. Var mı katılmayan? Var mı? Bu kadar insan oturuyor burada. Hepiniz de oradaydınız 
veya %50’niz. Aynen böyle söyledi. Başkan da yanında. Ya biz çocuk değiliz ki, biz takip ederiz. 
Çünkü neden? Levent kardeşim. Sayın Başkan bütün başında bu emlakların 
değerlendirilmesinde, şu borcumuzda onu kullanacağız, şu araziyi alırken onu kullanacağız diye 
bize pasını attığı için, ben onun verdiği yönden gidiyorum hayatım, şimdi buradan eğer o  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayrettin Kozak, lütfen salona hitap edelim. Çünkü ikili diyaloğa giriyor. 
 
Hayri Kozak 
Şimdi şöyle söyledi Başkan, bunun biz yarısını, bankalar birliği ile olan borcumuzun yarısında 
kullanacağız, kalanı da diğer inşaatlarımızda kullanacağız dedi, buyurdu başkan. Şimdi ben 
soruyorum, net. Madem ki hepsi satıldı? Bizim Mecidiyeköy projesinde net olarak kaç para 
hasılatımız oldu kardeşim? Sizi zorlamayacağım. Zorlamayacağım, beni affedin. Yok öyle bir şey. 
Yani yok, para yok diye demiyorum. Aman yanlış oynamayın. Tamamı tahsil edildi. O zaman 
tamamı tahsil edildiyse, az önce söylediğim birtakım problemlerin ödemeleri yapılarak 
halledilmiş olması lazım. Öyledir. Efendim. (Tamamı tahsil edilmedi mi?) Sen mi cevap 
veriyorsun. Canım abim benim. Yani kusura bakmayın Levent kardeşim, ben sabit bir şey aldım 
elime, onu. Başka da örnekler de var. Mesela bir şey söyleyeyim size. Artık nasıl olsa sohbete 
döktük. Ya ben bir gün kalktım, meraklıyımdır ben. Merak ettim. Şeyi, Bahçeşehir’i, Bahçeşehir 
diyorum, söyleyin. Kemerburgaz’ı. Aldım bir arkadaşımı da kalktık gittik, her zaman girer çıkarım 
ben öyle yerlere. Ondan sonra girdik, baktık. Bayağı bir kum yığınları, bayağı bir hareket vardı. 
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Ama bu söylediğim 3 ay filan oluyor, onu da söyleyeyim. Ondan sonra döndük, ya gel gidelim 
aşağıya doğru dedim, yanımdaki arkadaşıma. Girdik aşağıya doğru, orada gördük manzarayı, çok 
az bir şey yapılmış, yani daha, yığınla kamyonlar taşıma yapıyor filan, denmiş. Kamyon mamyon 
bir iki tane kenara park etmiş duruyor. Orada da bir şey deliyor birisi. Ne deliyorsa, işte. Onu 
gördüm çıktım. Daha bir şey olmamız burada dedim ben, kendi kendime. Tamam mı? Şimdi, 
şimdi ama çıkarken, çıkarken orada şöyle bir maşallah yapılı, topaç gibi bir çocuk çıktı karşıma, 
sağlam adamdı ha. Kimsiniz dedi lütfen. Ben dedim Kulüp üyesiyim. Al bak bu kartım. Beni 
ilgilendirmez dedi. Kimsin? Hayri Kozak dedim. Bir de Divan üyesiyim dedim, sayılır mı 
bilmiyorum ama. Sen niye, ne oldu, niye sordun dedim sen. Giremezsin buraya dedi. Anlamadım 
dedim. Giremezsin dedi. Sen kimsin ulan dedim? Ulan demedim aman, çünkü bu zamanda 
biliyorsunuz, kimin cebinde çakı var, kiminde tabanca var belli değil, elin dağ başı, yanımdaki 
arkadaşla bizi orada hacamat eder, kumların da altına sürdüler mi? Benden kurtulurdunuz siz. 
Aslında yani vallahi çok pratik bir şekilde. Şimdi çok merak ediyorum. Vallahi kimseye 
söylemedim bunu. İnanın bana. Ama çok üzüldüm. Bu boş değildi. Yanımdaki arkadaş ne dedi 
biliyor musunuz bana? Abi sen, senin adını söyleyerek, bu adam konuştu dedi. Bu adam seni 
tanıyordu dedi. Topaç gibi de bir çocuk. Bilmiyorum taraftarlarımız da çok kullanıyorlar, 
onlardan filan mı teşhis etti. Şimdi bunu kim ayarlamıştır, bu delikanlı. Ekipleriniz çok iyi. Eray 
bu işlerin içinde sen de var mısın?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak. 
 
Hayri Kozak 
Ya biraz eğleniyoruz kardeşim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yönetim Kurulu ile bizim Genel Kurul ve Divan toplantısı adabını siz çok daha iyi biliyorsunuz.  
 
Hayri Kozak 
Bilmiyorum ki böyle yapıyorum. Nasıl? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Salona hitap edilir. İsterseniz toplantı verimi anlamında şöyle ilerleyelim. Sizin bu sorularınızı 
yazılı olarak yönetime yönlendirelim. Onlar da önümüzdeki toplantıda cevap versinler. Ben 
bunun takipçisi olacağım. 
 
Hayri Kozak 
Buna çok sevindim. Ama konuşmamı bitireyim de, bundan sonraki konuşacaklarımı da ilave 
edeyim, toptan vereyim olur mu?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Tabii ki. 
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Hayri Kozak 
Tamam, o zaman devam edeyim. Şimdi böyle bir olay yaşadım ben. Başkan bundan rahatsız 
olmamışa benziyor, neyse. Çok kötü bir olaydı. Kulübün Divan üyesi geliyor, adam yani 
hakikaten, bildiğiniz gibi değil, çok sertti. Şimdi o birisi bir talimat vermeden bunu yapamaz. 
Kapıya da. Efendim söyle (Sonra ne oldu?) yani siz belli adamlara, belli adamlara, hayır bir dakika 
dinle, senin özellikle dinlemen lazım. Yani siz belli adamlara nereden tuttuysanız veya 
personeliniz, personeliniz değil, belli zaten. Buralara, şu, şu veya herhangi bir üye gelirse, asla 
içeri sokmayacaksınız mı diyorsunuz? (nasıl böyle bir şey düşünebilirsiniz?) Nasıl bu hale cesaret 
ediyor? Nasıl cesaret ediyor? Yanımda da bir arkadaş var. Ben kartımı gösteriyorum. Divan 
üyesiyim. 80 yaşına gelmiş adamız. Bacak kadar çocukla nasıl ben buna muhatap olurum. Bunu 
sen kabul ediyor musun kardeşim? Abi ben, bugün çok mutluyum. Bu arkadaşı tanıyorsunuz 
değil mi, o da bize akıl vermeye başladı. Hadi neyse. Ben yeterince, olsun canım. Millet öğrensin, 
ben mahcup olmam. Son derece rahatım. Ben sevgili kardeşim, sana yazıyla arz edeceğim, 
cevaplarını da rica edeceğim ama.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Takipçisi olacağımdan emin olabilirsiniz.  
 
Hayri Kozak 
Ben sıktığımı zannetmiyorum. Sizin memnun olduğunuzu biliyorum. Bir kişi hariç. Tamam mı? 
O, beni affedin. Tabii yönetime de aynı şeyi tekrar ediyorum.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayrettin Kozak’a teşekkür ederiz. Yönetim adına, sıradaki. Ben Sayın Can Natan’ı kürsüye 
davet ediyorum.  
 
Yönetim Kurulu Üyesi Can Natan 
Sayın Divan Başkanı, Sayın Divan Heyeti, değerli Galatasaraylılar, tasarı ile alakalı, bazı yorumlar 
oldu. Bunların bir kısmı Sayın Divan Başkanı tarafından, bir kısmı Sayın Levent Yaz tarafından 
zaten net bir şekilde yanıtlandı. Dolayısıyla bu hususlara tekrar değinmeyeceğim. Özellikle ibra 
ve görev süresi konusunda takdir genel kurulundur. Bence asıl önemli olan. Zorunlu takvim yılı, 
mali yıl değişikliği doğrultusunda, kurumsal takvim düzenlemesi yapabilmek. Yapamadığımız 
takdirde, mali yılın bitiminden, 9 ay sonra olağan genel kurulumuzu yapmak durumunda 
kalacağız. Yani 1 Haziran 2023 yılında başlayıp, 31 Mayıs 2024 tarihinde biten mali yıla ilişkin, 
olağan genel kurulu, mart ayının 2025 yılının Mart ayında yapılmak durumunda kalacak. Bu 
durumun da yaratacağı birtakım sıkıntılar mevcut. Bunların önünü almak amacıyla, 10 Haziranda 
bu genel kurulun yapılmasını önemli görüyoruz. Sayın Ayhan Özmızrak, genel kurulun çağrı ilanı 
çıktı. Bundan sonra artık ne konuşuyoruz, başka bir değişiklik yapma imkânımız kalmadı dedi.  
Çağrı ilanı, Tüzüğümüzde yer alan tarihler doğrultusunda yapılması gereken zamanda yapıldı. 
Ancak Tüzük, (yarın yapabilirdiniz, 3’ünden 15’ine, hesabı çıkarırsınız.) bitirebilir miyim? 
Teşekkür ederim. Nitekim Cuma gününe kadar Tüzüğe ilişkin revizyonlar yapmak mümkün. 
Tüzüğün yayınlanma günü, en geç genel kuruldan 2 hafta evvel, dolayısıyla Cuma gününe denk 
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geliyor. Webinardaki yorumlar dikkate alınmadı diye bir eleştirisi oldu, Ayhan Özmızrak’ın yine, 
bu da doğru değil. Özellikle Uğurcan kardeşimizin görüşleri dikkate alındı. 125’inci madde 
konusunda ve 125’inci maddeye ilişkin tadil tasarısı metinden çekildi. 87/34 maddesi uyarınca, 
Tüzüğümüze bu değişiklikleri adapte edebilmek mümkündü dedi. Kanunen, ne dediniz abi? 
(Yani dinlemiyorsunuz, Can da dinlememiş, sen de dinlememişsin. 87, ben dedim ki, birçok 
hukukçu bu genel kurulu yapmamıza, sadece takvimi değiştirmek için gerek yok. Çünkü bizim 
Yönetim Kurulumuz doğrudan hiyerarşisi çerçevesinde, bu tarih düzeltmesini yapabilirdi. Ben 
de dedim ki, bunu diyenler, böyle dediğine göre, 87/34’te ilk genel kurulun onayına sunar 
ibaresini Tüzüğe niye yazdınız dedim. Onlara söyledim. Size değil. Ve tam tersine buna 
katılınması gerektiğini, bu genel kurulun yapılması gerektiğini ve birçok konudan farklı da 
düşünsem, geleceğimi söyledim.) Peki, teşekkür ederim. 87/34’üncü maddeyi bir açıklayayım, 
çünkü o maddeye ihtiyacımız olabilir. Bu genel kurulu toplayamadığımız takdirde 87/34’ üncü 
madde uyarınca, sadece zorunlu hususları, Tüzüğümüze derc edeceğiz.  
Olağanüstü de yapılabilir. Dolayısıyla da erken yapılabilir. Tüzüğün kanunen gerekli değişiklikleri 
yapılma tarihi en geç 26 Ekimdir. Dolayısıyla bu Tüzük Genel Kurulunu, yıl sonuna bırakmak 
imkânı yok. Birçok konuşmacı, birtakım eleştiriler getirdi, bunların birçoğu da doğru ve haklı 
eleştiriler. Ancak dediğim gibi, bu Tüzük Tadilinin amacı, Tüzüğü mükemmel hale getirmek değil, 
ciddi anlamda mali yılın değişmesi ile beraber, kurumsal takvimde çok ciddi sorunlara yol 
açılacak bir durum söz konusu. Bu nedenden dolayıdır ki, kurumsal takvime düzgün hale 
getirmek için, 10 Haziranda bu genel kurulu yapmanın önemli olduğunu düşünüyorum. 
Yine neden geçici 2’nci madde geçen tasarıda yer alan, bu Tüzükten, bu tasarıdan çıktı dendi. 
Onu da şöyle yanıtlayayım, hani bu tasarıda mümkün mertebe, teknik hususların yer almasına 
dikkat ettik. Mümkün mertebe herkesin üzerinde uzlaşabileceği, kulübün işleyişi ile alakalı, 
herhangi bir soruna yol açmayacak, teknik konuların yer almasına gayret gösterdik. Dolayısıyla 
G2 bu tasarıda yer almıyor. Bunun dışında, sanıyorum diğer bütün konulara ilişkin olarak da 
cevaplar verilmiş oldu. Tekrar ediyorum, Cuma gününe kadar tasarıda revizyon yapmak 
mümkün. Dolayısıyla yeniden bir öneri getirmek isteyen varsa, bunları da dikkate alacağımızı 
belirtmek isterim. Saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ama ilan edilmiş maddelerle sınırlı olarak. 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Can Natan 
Doğrudur başkanım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler Sayın Can Natan’a. Ben şimdi Yönetim Kurulu adına son sözü, İkinci Başkanımız 
Sayın Metin Öztürk’e vereceğim. 
 
Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 
Kıymetli Divan Başkanı ve ekibi, Yönetim Kurulu arkadaşlarım, kıymetli hazirun, çok vaktinizi 
almayacağım. Zaten Sayın Can Natan, Tüzükle ilgili konularla ilgili yönetimin görüşlerini ifade 
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etti. Kanuni gerekleri yerine getireceğiz. Bununla ilgili bir konu. Bunun dışında sadece görev 
süremizin 3’ten 2 yıla inmesi gibi bir konu var. O da zaten genel kurulun takdiri, kabul eder, 
etmez. Onun dışında zaten Tüzük Divanın görevi, Divan Başkanı genişletilmiş Tüzükle ilgili, 
hemen bunun akabinde bir komisyon toplayacaktır. Ondan sonra bu kanuni gerek haricindeki 
diğer konular, parça parça gündeme gelecek. Sayın Levent Yaz, herhalde biraz finans bilgisi 
dışında, sporcu geçmişinden kaynaklanan bir şekilde, çok hızlı, çok net bence fazlasıyla doyurucu 
cevaplar verdi. Sayın Hayri Kozak anladığım kadarıyla, bazı konularda farklı düşünüyor. Yine baş 
başa bir araya gelecekler, konuşacaklar. Ben içinde olduğum, olmaktan büyük bir onur 
duyuyorum. Herhalde son yılların en şeffaf, her şeyi açık paylaşan bir yönetimi var karşınızda. 
Öyle olmasa, biz görev süresinin 2 yıla indirilmesini istemeyiz. Bugün hiçbir kulübün aklından, 
borçları sıfırlamak gelmezken, biz diyoruz ki, borçları sıfırlayacağız, gideceğiz bankalar 
birliğinden de çıkacağız. Fenerbahçe’nin ve Beşiktaş’ın hatta Trabzonspor’un böyle bir planları 
olduğunu değil, böyle bir hayalleri olduğunu düşünmüyorum. Onun için sadece bu bile bu 
yönetimi takdir etmek için bir sebep.  
Sayın Hayri Kozak ağabey konuşurken, nedendir bilmiyorum. Belki bizden çok bağımsız gelişen 
bazı konulardan, bize bir kırgınlığı var. Bize kırgınlığı olsun, başımızın üstünde yeri var. 
Galatasaraya bir kırgınlığı olmasın. 3, 4 ay önce Kemerburgaz’a gittiğinden bahsediyor. Burada 
da söylemişti. Gittim dedi, bir alet, tın tın tın şunu yapıyordu. Ben inşaatçı değilim ama, bildiğim 
kadarıyla zemin etüdü yapılıyordu, zemin etüdü yapıldığı için, orada en az bir 70, 80 milyon 
kaynak israfından kurtulundu. Çünkü çok engebeli bir arazi. Oradaki toprak bir başka yere 
döküleceğine, o zemin etütleri yapıldığı için, yine aynı arazide başka yerde değerlendirildi. Yani 
o Hayri ağabeyimin tın tın tın dediği alet, kulübün kasasına 80, 90 milyon liranın girmesine yol 
açtı. Bilemeyebilir, çok normal. Ben de bilemem. Ben de bilenden öğrendim. O gün hiçbir şey 
yapılmadı dendi. Orası Dursun Başkanım döneminde kulübe kazandırıldı. 5 senedir bir şey 
yapılmadığından bahsetmedi, atladı herhalde onu. Biz Şubat ortası Başkanım söyledi biraz önce, 
Florya’nın yapıldığı tarihte temel atma planlıyorduk. Ama hepimizi üzen, derinden yaralayan 
deprem olunca, biz tören yapmadık. Ama temeli attık. Ve inşallah Cuma günü göreceksiniz, belli 
bir seviyeye getirdik. Bunun da teşekkürünü duymadım Hayri ağabeyden, lütfen şahsi 
kırgınlıklarını kenara bıraksın, Galatasaray’ımızı ileri götürecek şeylerle bizi yönlendirsin. Çok 
bilgili, ağabeyimiz. Hakikaten bize de her dönem, her yönetime çok büyük katkısı olmuştur. 
Seçim döneminde bizi öve öve bitirememiştir. Onun için de teşekkür ederiz. Biz onu da 
unutmadık. Biz övgüden çok, doğru bir yönlendirmeyi tercih ediyoruz. Zaten kısa bir dönemimiz 
var. 12 ay sonra dönemimiz bitiyor. Önemli olan bundan sonra işaretlerin öyle ilerlemesi. 
Bugüne kadar futbol harcamalarının, borçların ana sebebi olduğunu söylemiş. Doğrudur. Zaten 
onun için bütün kulüpler bir borç batağı içinde ve Bankalar Birliğinin içinde, alt yapının çok 
önemli olduğunu söylemiş. Doğrudur. Ama dünyada da kendisi de biliyor ki, alt yapı sadece 
kendi, 8, 9 yaşında alıp yetiştirdiğiniz sporcular değil, 14, 15 yaşında başka kulüplerden alıp, 
ilerlettiğiniz futbolcular da sizin kaynaklarınızdır. Sayın Erden Timur, zaten bir önceki toplantıda, 
sizlerin talebi ile geldi bunu çok detaylı olarak anlattı. Bu kadar kısa zamanda tabii yapılanlar 
bunlar.  
Bakıyorum yanlış bir şey söylemeyeyim, bir şey atlamayayım diye. Evet, en son Mecidiyeköy 
lansmanı ile ilgili bir bahsetme yapılmış. O gün heyecanlı bir sunucu, her şey satıldı, bitti, 
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Galatasaray düze çıktı demiş. O gün 132 daire satıldı. Siz de biliyorsunuz ki, siz, kim bilmiyorum 
ama yani bir evi cebinden, böyle peşin para verip satın alacak kaç tanıdığınız, kaç babayiğit var? 
Bunlar taksitle satılıyor. Başkanımız bir önceki genel kurulda, zaten rakamları verdi. Çok net 
hatırlamıyorum. Çünkü hazırlıklı değilim. Ama tahmin ediyorum ki, peşinat ve taksitlerle 700 
milyon civarında bir paradan bahsedildi. Yeni satışlarla beraber bunun 800 milyon TL civarına 
geldiğini düşünüyorum. Bir sonraki toplantıda Başkanımız açıklar. Bu senetleri kırdırabilirsiniz, 
nakde çevirirsiniz. Ama bu çok akıllıca olmaz. Bunun onun için, vadeleri geldikçe, bu zaten bizim 
kullanabildiğimiz, bir futbolcu borcu ödediğimiz, bir transfer yaptığımız hesapta değil. Bize bu 1 
milyar 85 milyon borcu veren, ziraat bankası ve Denizbank’ın bloke ettiği bir hesapta. Biz de 
burada, Galatasaray lehine herhangi bir kırdırmak yerine günü geldikçe bu paraların tahsil 
edilmesine bakıyoruz. Bu da satılmamış dairelerin satışı. Herhalde Sayın Hayri Kozak ağabeyim 
dinlemedi. Çünkü Başkanımız dedi ki, bugün gri bir koşul var. Yani kredilerin nereye gideceği 
bilinmiyor. Yabancıların mülk alıp alınmayacağı bilinmiyor. Satılmayan dairelerle ilgili 
söylüyorum. Herkes önünü görmek istiyor. Biz de malımızın değerini düşürmek istemiyoruz. Bir 
başka şey de orada 3.500 metrekare civarında dükkân alanı var. Bunlar daha satışa çıkmadı. Biz 
istiyoruz ki, değerler en yüksekteyken bunu yapalım. Çünkü borçlu olduğumuz kamu 
kuruluşlarına biraz önce Sayın Levent Yaz bahsetti. Bugünkü enflasyonla mukayese kabul 
edilmeyecek rakamlardan biz faiz ödüyoruz. Çok düşük. Bu önce, Sayın Mustafa Cengiz Başkan 
döneminde başladı. Rahmetliye teşekkür ediyoruz. Büyük bir iş yapmıştır. Bankalar Birliği 
anlaşmasıyla. Diğer kulüplere de yapıldı. Dursun Özbek Başkanım döneminde de inanılmaz bir 
şekilde Florya’da 40 dönüm tapulu, imarlı, arazi kulübe kazandırılmıştır. Yani biz Dursun Özbek 
liderliğinde kimsenin hayal edemediği şeyleri gerçekleştiriyoruz. Onun için böyle canlı yayınlarda 
sadece kırgınlığı, kırgınlıktan güç alarak, Galatasarayın geleceğini zedelemeyelim. 12 ay sonra 
dediklerimizi yapamazsak, zaten seçmişsiniz. İbraya bile gerek kalmaz. Seçmezsiniz. Olur biter. 
Onun için başkalarının bırakın hedefleri, hayalleri olmayan şeyleri başarıyoruz. Sizlerle beraber, 
inşallah Cumartesi günü, ya da 10 gün sonra, Ankaragücü maçında, şampiyonluğumuzu ilan 
edeceğiz, 23’üncü şampiyon Galatasaray olacak. Yaşasın Galatasaray. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
İkinci Başkanımız Sayın Metin Öztürk’e, derli, toplu net açıklamaları ve temennisi için teşekkür 
ederiz. Toplantımızı kapatmadan önce bu vesileyle 19 Mayıs Ebedi Başkomutan Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk’ü anma, Gençlik ve Spor Bayramımızın da hepimize kutlu olmasını temenni 
ediyorum. Katılımınız için, teşekkürler. Hoşça kalın. 
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